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Koledar prireditev
1.−28. februar, Knjižnica Ig Razstava Denar na Slovenskem MKL − Knjižnica Ig

petek, 18. februar, ob 17. uri, Turistična kmetija Petek, Visoko Otroške radosti na kmetiji Turistična kmetija Petek

petek, 18. februar, ob 19. uri, Kulturna dvorana Golo Valentinov koncert Društvo Fran Govekar Ig

ponedeljek, 21. februar, ob 19. uri, Center Ig − 3. nadstropje Potopisno predavanje o Nepalu MKL − Knjižnica Ig

petek, 25. februar, ob 18. uri, Iška − križišče za Gornji Ig Matijev nočni pohod na Krim TD Iška vas, Občina Ig

sobota, 26. februar, ob 11. uri, Mladinski dom na Igu Brezplačno vodstvo po razstavah Društvo Fran Govekar Ig

torek, 1. marec, ob 17. uri, Knjižnica Ig Pustna ustvarjalna delavnica MKL − Knjižnica Ig

sobota, 5. marec, ob 13.30, središče Iga 14. Podkrimski pustni karneval Občina Ig v sodelovanju z društvi

petek, 11. marec, ob 17. uri, Turistična kmetija Petek, Visoko Otroške radosti na kmetiji Turistična kmetija Petek

sobota, 12. marec, ob 19. uri, Športna dvorana Ig Zabavna prireditev Ta pesem je zate KD Mokrc

sreda, 16. marec, ob 17. uri, Knjižnica Ig English Mind Lab MKL − Knjižnica Ig

petek, 18. marec, ob 19.30 uri, Športna dvorana Ig Proslava ob občinskem prazniku Občina Ig

sobota, 19. marec, ob 13. uri, Športna dvorana Ig Srečanje upokojencev DU Ig, Občina ig

Drage bralke in bralci!
Pred vami je prva letošnja številka Mostiščarja, za 

katero se je nabralo kar veliko vaših prispevkov, saj 
je bil december bogat z dogodki. Poleg otrok, ki so 
jih z darili razveselili dobri možje, so se lastniki konj, 
ki jih v naših krajih ni malo, s svojimi lepotci udeležili 
blagoslova konj na štefanovo. Eden je potekal v hri-
bovskem delu, na Zapotoku, drugi pa na osrednjem 
konjeniškem prizorišču naše občine, na hipodromu 
Vrbljene. Manjkalo ni tudi kulturnih prireditev, od gle-
daliških do pevskih. Osrednja prireditev, na kateri se 
zbere največ pevcev, tj. občinska revija pevskih zbo-
rov, je potekala februarja v Kulturni dvorani Iška vas. 
O prireditvi bomo poročali v prihodnji številki, že v tej 
pa si lahko preberete, kako je potekala obnova fasade 
kulturne dvorane v Iški vasi in kakšna je njena zgodo-
vina. Zadnja obnova dvorane je potekala s podporo 
evropskih sredstev programa Leader, o katerem piše-
mo tudi v tej številki. Ženske, ne spreglejte povabila v 
projekt ŽenskA od Ž do A. 

Z novicami o svojih aktivnostih so se javili vaški 
sveti Golo-Selnik, Visoko-Rogatec, Matena in Iška vas. 
Vabimo tudi druge vaške svete, da se nam javijo in 
sporočijo, kaj je novega pri njih. 

Lepote naših krajev so na sejmu Turizem in prosti 
čas uspešno predstavljala domača turistična dru-
štva, kaj je najbolj zanimalo obiskovalce preberite v 
rubriki Turizem. Ena osrednjih turističnih prireditev 
na našem koncu pa sledi na pustno soboto, ko bo v 
središču Iga spet potekal Podkrimski  pustni karneval. 
Vabljeni!

Uredništvo Mostiščarja

Praznujmo s športom 
Športne prireditve ob občinskem prazniku

Športna dvorana Ig

ŠD KBM
Košarka (inf. Igor Zrimšek, tel. 031/343-132)
torek, 22. 2., in torek, 1. 3., od 20h do 23h 
Odbojka  
(inf. Andrej Ambrož, tel. 041 208 459) 
Dvoranski nogomet  
(inf. Tomaž Škulj 041 325 605)
nedelja, 13. 3., od 8h do 17h 
Turnir v malem nogometu

RK Mokerc Ig
Rokomet  
(inf. Andrej Ambrož tel. 041 630 282)
sobota, 5. 3. 2011, ob 17h Veterani 
RK Mokerc Ig – RK Ribnica
ob 19h Člani 
RK Mokerc Ig – RD Istrabenz Plini Izola
nedelja, 6. 3. 2011, ob 18h Mladinci 
RK Mokerc Ig – RD Jadran 2009 Hrpelje 
sreda, 9. 3. 2011
Mini rokomet
14:30 Turnir (1. in 2. razred)
15:30 Turnir (3. in 4. razred)
sreda, 9. 3. 2011, ob 17h Mlajši dečki A 
RK Mokerc Ig – Mark Olimpija

Četrtek, 10. 3. 2011, ob 18.50 Starejši dečki B 
RK Mokerc Ig – ŠD Škofljica
Petek, 11. 3. 2011, ob 17h Mlajši dečki B 
RK Mokerc Ig – ŠD RK Radovljica

Karate–do klub Ig Shotokan
Dan odprtih vrat sreda, 16. 3. 
(inf. Matej Kabaj, tel. 041 200 219)
Začetniška skupina: od 16.45 do 17.30
Nadaljevalna skupina: od 17.30 do 18.30 
Tekmovalna skupina: od 18.30 do 20.00
Rekreativna skupina: od 20.00 do 21.00

Futsal (inf. Stanko Zavec 041 510 019)
četrtek, 10. 3. od 14.30 do 18.30, 
osnovnošolci – deklice, dečki 

Šahovski klub Ig
Šah (inf. Adrijan Rožič, tel. 041 706 684)
nedelja, 20. 3.  
9. Mladinski šahovski turnir Ig 2011

Gasilski dom Iška vas

SD Iška vas
Dan odprtih vrat sreda, 16. 3. ob 18h 
(inf. Marko Sterle tel. 041 703 796)
Ogled in preizkus streljanja z zračno puško
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MoSTIŠčar je UraDNo GlaSIlo občINe IG
Prejmejo ga brezplačno vsa gospodinjstva v občini Ig.  • Cena izvoda za naročnike je 1,80 EUR brez DDV (350,00 sit).

Naslov uredništva: Mostiščar, Govekarjeva cesta 6, 1292 Ig Uredniški odbor: Maja Zupančič, odgovorna urednica
telefon: 01 280 23 10 Matjaž Zupan, namestnik odgovorne urednice

E-naslov: mostiscar@obcina-ig.si Katja Ivanuš, Maruša Švigelj,
Izdajateljski svet: Janez Cimperman, Zlatko Usenik,  

Stanislav Ostanek, Alojz Kobal, Anton Tegelj
Andreja Zdravje

Lektoriranje: Katarina Mihelič
Naklada: 2.400 izvodov Računalniški prelom: Camera, d. o. o., Ljubljana, tel. 01 420 12 00

Ustanovitelj: Občinski svet Občine Ig Naslovnica: Matenski snežak, Foto: Maruša Švigelj
izdajatelj: Občina Ig, Govekarjeva cesta 6, 1292 Ig Tisk: Present, d. o. o., tel. 01 427 22 79

Uredniški odbor si pridržuje pravico, da prispevke primerno priredi za tisk tako 
po obsegu kot po izrazu. Rokopisov ne vračamo. Članki morajo biti opremljeni 
s podpisom avtorja, v primeru društva, politične stranke ali skupine morajo 
biti članki opremljeni z žigom ali podpisom odgovorne osebe.

Občinsko glasilo Mostiščar z občasno prilogo Uradne objave, izdajatelja Občine Ig,  
je na podlagi Zakona o medijih (Uradni list RS, št. 35/2001) vpisano v razvid medijev, 
ki ga vodi Ministrstvo za kulturo RS, pod zaporedno številko 354.



Ponovoletno srečanje 
z županom 

Prijetno vsakoletno druženje s predstavniki podjetij, javnih zavodov 
in posamezniki, s katerimi sodeluje Občina Ig, je bilo letos v Sejni dvo-
rani Občine v četrtek 20. januarja. Tradicionalno ponovoletno srečanje z 
županom je priložnost za pogovor o delu in predstavitev načrtov tako 
Občine kot preostalih. Največ uvodnih besed župana je bilo namenjenih 
predstavitvi projektov, ki jih ima občina v dolgoročnem načrtu, v nada-
ljevanju je župan poudaril nujnost dokončanja vseh začetih projektov, 
predstavil pa je tudi načrte za leto 2011. 

Glavni namen srečanja je bil, da smo se v družabnem in prijetnem 
vzdušju ozrli na preteklo leto, hkrati pa smo sproščeno izmenjali pogle-
de in stališča za delo v letošnjem letu.

Nasvidenje prihodnje leto!

Marica Zupan
Občinska uprava

Priznanja Občine Ig 
Občinski praznik, 21. marec, vsako leto obeležimo z osrednjo občinsko 

proslavo, na kateri so podeljena priznanja Občine Ig najbolj zaslužnim 
posameznikom ali skupinam, hkrati pa razglasijo najboljšega športnika 
in športno ekipo preteklega leta. 

Konec lanskega leta je bil sprejet nov odlok, ki natančneje določa 
pravila o podeljevanju priznanj. Glavna novost je omejitev števila posa-
meznih priznanj, tako lahko letos pričakujemo podelitev največ štirih 
priznanj in dveh zlatih plaket.  Že nekaj let nismo dobili častnega obča-
na, bo čas za novega letos? V začetku februarja je potekel javni razpis za 
oddajo predlogov dobitnikov priznanj. Letos se jih je nabralo malo manj 
kot lani, blizu deset.

O predlogih bo najprej razpravljala Komisija za mandatna vprašanja, 
volitve in imenovanja, ki bo podala predlog dobitnikov priznanj v raz-
pravo in potrditev občinskemu svetu. Kdo bodo  letošnji nagrajenci, 
bomo tako izvedeli na osrednji prireditvi ob občinskem prazniku, ki bo 
letos potekala v petek, 18. marca. 

Maja Zupančič

Delovno srečanje vaških svetov in društev

Društva so bila pozvana, da 
sodelujejo na občinskih priredi-
tvah, še posebno tista, ki so sofi-
nancirana s strani javnih razpi-
sov. Prav tako so bila društva, ki 
so sofinancirana s strani Občine 
Ig, pozvana, da sodelujejo na 
pustnem karnevalu s sliko ali pri 
organizaciji tega dogodka.

V mesecu marcu bo v Mostiščar-
ju objavljen nov Pravilnik o rednih 
in izrednih prireditvah, zato dru-
štva, ki se prijavljate na te razpise, 
bodite pozorna na nova pravila. 
Župan je pozval vse vaške svete 
in društva, da se predvidoma 26. 
marca udeležijo čistilne akcije in v 
svojem kraju organizirajo krajane, 
da se posamezna vas očisti.

Kulturna društva, ki upravljajo 
s kulturnimi dvoranami, in sicer 
na Golem in v Iški vasi, je pozval, 
da pripravijo hišni red. Zaradi 

visokih stroškov ogrevanja in ele-
ktrike je treba voditi evidenco, 
kdo vse uporablja te prostore in 
koliko sredstev pridobi posame-
zno društvo z naslova najemnin, 

kar so društva dolžna posredovati 
občini. 

Župan je pozval vaške svete, 
da se obvezno udeležijo izobra-
ževanja za poverjenike v ICZR, saj 
so predsedniki oz. člani vaškega 
sveta po Statutu občine Ig tudi 
poverjeniki Civilne zaščite.

Sledili so razprava in vprašanja, 
pri čemer so sodelovali nekateri 
udeleženci, osrednja tema pa je 
bil kosovni odvoz oz. pojav divjih 

odlagališč še posebno v hribovi-
tem predelu občine. Druga vpra-
šanja so se nanašala na ureditev 
posameznih cest, mostov ali ploč-
nikov ter postavljanje šotora.

Župan se je na koncu vsem 
zahvalil ter ponovno pozval dru-
štva in vaške svete k aktivnemu 
sodelovanju pri pustnem karne-
valu.

Andreja Zdravje
Občinska uprava

V sredo, 2. februarja, je župan Janez Cimperman v sejni sobi 
Centra Ig sklical delovno srečanje predsednikov vaških svetov in 
društev v občini. Osrednja tema srečanja je bila seznanitev vseh pri-
sotnih o znižanju občinskih sredstev za javne razpise, zato je pozval 
vsa društva, naj skušajo pridobiti sredstva za svoje programe oz. 
delovanje še iz drugih virov oz. drugih razpisov. Hkrati je pozval k 
pravočasnosti oddajanja prijav in poročil.

Predstavniki društev in vaških svetov so se zbrali na delovnem sestanku.

n o v i c e  i z  o b č i n s k e  h i š e
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Nevarni psi v naših vaseh

Zato se obračamo na vse obča-
ne, katerih psi se nenadzorovano 
sprehajajo pa vasi oz. naselju, da 
pse vodite na sprehod na povod-
cih oz. da jih imate doma na vrvici 

ali v zaprti ograji (pesjaku) ter da 
jih v svoji odsotnosti ne spuščate. 
Vsi občani se imamo pravico pro-
sto sprehajati tako po svojih dvo-
riščih kot po javnih površinah, ne 
da bi nas pri tem ogrožali nevarni 
lajajoči psi.

Še posebno so ogroženi naši 
šolarji, ki se vsako jutro mimo teh 
psov odpravijo na šolski avtobus. 
Ob številnih klicih naših občanov, 
ki so ogorčeni nad ravnanjem 

teh psov, se pojavlja vprašanje, 
ali so res psi tisti, ki so nevar-
ni? Strokovnjaki trdijo, da je 90 
odstotkov pasje osebnosti odvi-
sne od okolja oz. njegovega 
lastnika.  

Skladno z Zakonom o zaščiti 
živali je skrbnik živali dolžan z 
ustrezno vzgojo in šolanjem ozi-
roma z drugimi ukrepi zagotoviti, 
da žival ni nevarna okolici.

Ker so prosto gibajoči – še 
posebno večji – psi nevarnost za 
okolico, vas naprošamo, da se kot 
lastnik psa vedete skladno z zako-
nom in da vodite psa na sprehod 
na povodcih. Če se bodo v priho-

dnje še pojavljali prosto gibajoči 
psi, ki so nevarnost za okolico, 
vas pozivamo, da o tem obve-
stite pristojno Veterinarsko upra-
vo RS, območni urad Ljubljana, 
Dunajska cesta 22, na telefon: 01 
234 45 50.

Bodimo odgovorni za svoja 
početja in ne dovolimo, da bi bilo 
zaradi nevestnega ravnanja lastni-
kov psov ogroženo življenje, ki je 
neprecenljivo.

Andreja Zdravje
Občinska uprava

V zadnjem času smo na Občini Ig prejeli precej pritožb naših 
občanov iz različnih krajev naše občine, da se po naselju prosto 
sprehajajo psi, ki so nevarni za sprehajalce.

Zaščita vodomerov pred zmrzaljo
Zaradi nizkih temperatur je zmrzal pogosti krivec za poškodbe na 

vodomeru. Kot upravljavci vodovodnega omrežja ne prevzemamo 
odgovornosti za tovrstne poškodbe, zato vas opozarjamo, da sami 
poskrbite za preventivno zaščito za vgrajene vodomere, saj ste stroške 
zamenjave v tovrstnih primerih dolžni poravnati sami.

Kaj je potrebno za zaščito pred zmrzaljo:
– dovolj globoki vodomerni jaški z izoliranim pokrovom,
– dodatna zaščita nad vodomerom z izolacijskimi materiali.

Javljanje stanja vodomera
Stanje vodomera lahko javite od 10. do 15. v 

mesecu, in sicer:
– na tel.: 01/2802-314,
– po e-pošti: rezijski.obrat@obcina-ig.si,
– prek spletnega obrazca: www.obcina-ig.si.

Kontrola stanja na vodomeru
Ob popisu je bilo ugotovljenih veliko okvar na hišnih vodovodnih 

priključkih, kar je imelo za posledico veliko porabo vode in s tem visok 
znesek na računu. 

Režijski obrat sporoča

Katja Ivanuš, režijski obrat

Na vidiku obnova Ižanke?
Tik pred koncem redakcije je 

do nas prišla informacija o dogo-
voru med župani občin ob cesti 
Petrina–Škofljica ter predstavniki 
vlade o  trasi škofljiške obvoznice 
in prenovi Ižanke. 

Med sklepi  sestanka z mini-
stroma Vlačičem in Žarnićem je 
poleg dogovora o poteku trase 
škofljiške obvoznice po Barju 
(varianta Lisičje ni več aktualna) 
tudi sklep, da bo država do leta 

2012 preplastila oz. rekonstruirala 
glavno prometnico med Igom in 
Ljubljano, Ižanko. Zadnjo celovi-
to prenovo  na njej so opravili v 
začetku devetdesetih let, vendar 
zaradi zahtevnosti barjanskega 

terena in povečanega prometa ni 
zdržala več kot slabih 20 let. Samo 
upamo lahko, da bo napovedana 
prenova kakovostnejša in bo tako 
naša pot v Ljubljano varnejša. 

Maja Zupančič

Zbirni center za odlaganje  
odpadkov Matena
Kaj je zbirni center? 
Zbirni center je nepokrit ograjen prostor, urejen in opremljen za 
ločeno zbiranje in začasno hranjenje nekaterih vrst ločenih od-
padkov. Odpadkom je namenjenih več velikih zabojnikov, pred 
vsakim je napis, kaj v določen zabojnik sodi. Odpadke v posa-
mezne zabojnike odlaga uporabnik sam ob asistenci in nadzo-
ru oskrbnika zbirnega centra. Občasen nadzor zbirnega centra 
(med obratovalnim časom in zunaj njega) bodo izvajali usluž-

benci Medobčinskega inšpektorata.
Lokacija: znotraj območja čistilne naprave Matena
Odpiralni čas: vsako soboto od 9. do 12. ure (razen če je sobota na 
praznični ali dela prost dan – 25.12. 2010 in 1. 1. 2011)

Storitve zbirnega centra lahko koristijo prebivalci občine Ig, ki so 
vključeni v sistem ravnanja z odpadki – pred oddajo odpadkov se 
bo oskrbniku treba izkazati z odrezkom plačane položnice za odvoz 
odpadkov.

Za dodatne informacije lahko pokličete na Občino Ig, telefon 
01/2802-312.

n o v i c e  i z  o b č i n s k e  h i š e
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Šolski sklad v letu 2010 Vabilo
V soboto, 18.decembra 2010, ob 8.uri 

vabljeni na dobrodelno prireditev

ki bo v Osnovni šoli Ig.
Vabilo s podrobneje opredeljeno vsebino in lokacijo 
aktivnosti, ki se bodo ta dan odvijale, bodo učenke 

in učenci prejeli teden pred prireditvijo.
Na prireditvi zbrana sredstva bodo namenjena 

šolskemu skladu osnovne šole Ig.

Šolski sklad OŠ Ig še vedno zbira prazne tonerje. 
Prosimo vse občanke in občane, da jih namesto v 

smeti vržejo v zbirno škatlo v šoli. Denar od zbranih 
tonerjev bo namenjen izključno šolskemu skladu!

Šolski sklad Osnovne šole Ig 
deluje že dobri dve leti. Načrti 
ob ustanovitvi niso bili skromni, 
predvsem pa so bili zastavljeni 
nesebično in izključno za naše 
otroke. Danes lahko rečemo, da 
smo jih kljub krizi vrednot, ki je 
na žalost prisotna v naši družbi, 
uspeli dobro, celo zelo dobro ure-
sničevati.

Na dnevu odprtih vrat šole smo 
lani zbrali 952,70 evra. Vse leto 
smo zbirali tudi tiskalniške kar-

tuše za reciklažo in od tega smo 
zbrali še dodatnih 85,72 evra. Za 
vse prispevke se na tem mestu še 
enkrat zahvaljujemo!

In kaj smo uspeli lani naredi-
ti? Kot smo obljubili na začetku, 
smo delali za otroke. Organizirali 
smo tečaj španskega jezika, sku-
paj z občino in šolo smo zgradili 
vrtno hiško. Ob koncu šolskega 
leta 2009/2010 je postala dom 
približno 20 otrok, ki so obiskovali 
delavnice ob koncu pouka. Ne 

dvomimo, da bo hiška dom tudi 
preostalih otrok – predvsem mlaj-
ših v podaljšanem bivanju.

Glavni letošnji cilj je zgraditi 
kolesarnico ob šoli. Sami bomo 
težko zmogli, zato se še enkrat 
obračamo na vse ljudi dobre 

volje, da nam pomagajo graditi 
lepši svet za naše otroke. 

Vsi prostovoljni prispevki se še 
vedno zbirajo na računu: 01237-
6030652682.

Hvala!
Jernej Čop

Nova vrtna hiška pri ižanski šoli

3. redna seja občinskega sveta

Sprejet proračun za leto 2011

Na dnevnem redu je bilo najprej 
financiranje političnih strank, kjer 
je Občinska uprava predlagala, da 
naj bo to prilagojeno glede na (z)
možnost proračuna. Vse politič-
ne stranke in neodvisne liste, ki 
smo jih izvolili na zadnjih lokalnih 
volitvah, so tako upravičene do 

financiranja v višini 0,50 € na glas 
volivca. 

Razprava o proračunu je pote-
kala pravzaprav brez prave razpra-
ve, saj so bile že vse proračunske 
postavke predhodno usklajene na 
posameznih odborih. V času javne 

razprave je prišla zgolj ena pri-
pomba na proračun, ki jo je poda-
la neodvisna lista Izziv 2010. Gre 
za postavitev treh ležečih hitro-
stnih ovir na cesti Ig–Zapotok v 
vrednosti 1.000 evrov. Predlog je 
bil vključen v proračun. 

Svetniki so potrdili tudi pet 
sodnikov porotnikov, ki so jih 
izbrali oz. predlagali na Občini. 

Župan je podal še odgovor na 

vprašanje svetnice Alenke Jeraj 
s prejšnje seje, ko jo je zanima-
lo, koliko dijakov in študentov 
prejema subvencijo za mesečno 
vozovnico LPP. V mesecu novem-
bru je subvencijo prejelo 84 dija-
kov in študentov, ki prebivajo v 
naši občini. 

Svetniki so zadnjo sejo v letu 
končali v prazničnem duhu z 
dobrimi željami za prihodnje leto. 

Maja Zupančič

Občinski svetniki so se 29. decembra zbrali na 3. redni seji, kjer 
so obravnavali šest točk dnevnega reda, med katerimi je bila za 
delovanje Občine najpomembnejša sprejem Odloka o proračunu 
za leto 2011. 
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VRTEC IG
na podlagi 20. člena Zakona o vrtcih (Ur. l. RS, št. 100/2005 in št. 25/2008)

objavlja

VPIS NOVINCEV ZA ŠOLSKO LETO 2011/2012
Vloge za vpis otroka za šolsko leto 2011/2012 zbiramo do 31. 3. 2011. 

Če bo dospelih vlog več, kot je predvidenih prostih mest za šolsko 
leto 2011/2012, bo vse vloge, prispele do tega datuma, obravnavala 
komisija za sprejem v Vrtec Ig na podlagi Pravilnika o sprejemu otrok 
v Vrtec Ig (Ur. l. RS, št. 29/2010).

Obrazec VLOGA ZA SPREJEM V VRTEC IG je dosegljiv na spletni 
strani vrtca www.vrtec-ig.si, lahko pa jo dobite tudi v vseh enotah in 
v tajništvu vrtca, Troštova 21, Ig.

Izpolnjeno vlogo lahko osebno oddate v vseh enotah ali v tajništvu 
vrtca, lahko pa jo pošljete po pošti na naslov VRTEC IG, TROŠTOVA 
21, 1292 IG.

Do tega datuma morajo Vlogo za vpis otroka za šolsko leto 
2011/2012 oddati tudi vsi tisti starši otrok, ki so bili uvrščeni na čakal-
ne liste že v šolskem letu 2010/2011, pa v vrtec niso bili vključeni v 
tem šolskem letu.

Oktet Orfej je nastopil v svoji domači dvorani. Na prireditvi so nastopali tudi najmlajši. 
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Zaključna prireditev Leader Las: VEČ V IŠKI VASI

Srečanje vaščanov in odprtje fasade v Iški vasi

I Z  Ž I V L J E N J A  V A Š K I H  S V E T O V

Prisrčen program, v katerem so 
sodelovali predvsem naši najmlaj-
ši, je obogatil predpraznični čas. 
Novoustanovljena plesna skupina 
Zvezdice v okviru Plesnega kluba 
Zebra je začela s programom. 
Nastopali so učenci Podružnične 
šole Iške vas, Oktet Orfej je poskr-
bel za ubrano petje in domače 
vzdušje, njihov član Lojze Janežič 
je poskrbel za povezovanje. 

Župan Janez Cimperman je 
v nagovoru pozdravil skupne 
delovne akcije domačinov in izra-
zil željo po kakovostnejšem pove-
zovanju vaščanov. Predstavnik 
Leader LAS-a Josip Pintar je pove-
dal nekaj besed o evropskih  sred-
stvih, namenjenih razvoju pode-
želja, in predstavil nekaj uspešno 
končanih projektov, ki so jih že 
prejeli. 

Na koncu je imel predsednik 
vaškega sveta Iška vas Ivan Žagar  
izčrpno slikovno predstavitev 
zgodovine dogajanja okoli Doma 
krajanov Iška vas, slikovno gradi-
vo pa je uredil Boris Selan.

Kot se za tako srečanje spodobi, 
so na koncu za posladek poskr-
bele domače gospodinje in člani-
ce TD Iška vas. Prijetno druženje 
ob klepetu se je nadaljevalo še v 

večer. Potrebna so takšna sreča-
nja, kjer se vezi med sosedi in pri-
jatelji ponovno stkejo, saj vlak, na 
katerem brzimo skozi življenje, ne  
dopušča veliko takšnih možnosti, 
razen če si jih ne vzamemo.  

Hvala vsem, ki ste sodelovali na 
tem večeru.

Andreja Zdravje
TD Iška vas

Prebivalci Iške vasi radi poskrbimo, da se v vasi nekaj dogaja in 
da so domačini vedno del tega dogajanja. Tako je bilo tudi v sredo, 
22. decembra, ko je bila zaključna prireditev ob odprtju fasade na 
Domu krajanov Iška vas v okviru projekta Leader LAS pod naslo-
vom: Več v Iški vasi.



Nova fasada kulturne dvorane in gasilskega doma v Iški vasi 
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Gradnja in dogajanja od leta 1950 do danes

Dom krajanov Iška vas

To so bili za domačine težki časi, 
vendar niso obupali – združili so se 
in začeli z obnovo domov, gospo-
darskih poslopij ter se vsestran-
sko organizirali. Pod temi pogoji 
je obnovilo svoje delovanje tudi 
Gasilsko društvo Iška vas, ki je bilo 
sicer ustanovljeno že leta 1912. 
Zavedajoč se pomembnosti vse-
splošne zaščite premoženja pred 
požarom, so v sodelovanju vseh 
domačinov ter z njihovimi prispev-
ki v materialu in prostovoljnem 
delu na tukajšnji lokaciji zgradili 
nov dom, obenem pa nabavili tudi 
najnujnejšo gasilsko opremo.

Kljub težkim časom so se doma-
čini veliko družili, si bogatili življe-
nje v vasi in tudi širše, hkrati je 
bila razgibana društvena in kul-
turna dejavnost. Takoj po vojni so 
v glavnem za to uporabljali učil-
nico vaške osnovne šole in vaško 
gostilno pa tudi svoje domove. Z 
dograjevanjem pa se je vse bolj 
uporabljal ta dom. Večji prostor, ki 
je sprva služil za garažo avtobusa, 
so mladinci ob podpori vseh vašča-
nov preuredili v kulturno dvorano 
z odrom in garderobo. Leta 1969 
je bila v prostoru predvidena za 
gasilsko orodjarno urejena nova 
trgovina z širokopotrošnim bla-
gom. Nekoliko pozneje so okoliški 
pridelovalci mleka pridobili v pri-
zidku doma novo zbiralnico.

Leta 1980 je prišlo v takratni 
občini Ljubljana-Vič-Rudnik do 
preoblikovanja obstoječih krajev-
nih skupnosti. To je bila priložnost, 
da so krajani Iške, Iške vasi in 
Gornjega Iga glede na teritorialno 
zaokroženost ustanovili svojo KS. 
S tem pa se je pojavila potreba po 
prostoru za njeno delovanje. V ta 
namen je imela takratna občina 
predvidena tudi določena finanč-
na sredstva. Po široki razpravi v 
KS in v dogovoru z Gasilskim dru-
štvom so se krajani odločili, da se 
obstoječi Gasilski dom poveča in 
prilagodi potrebam nove KS. Ob 
upoštevanju pripomb in potreb 

vseh krajanov je bil izdelan pro-
jekt za nov dom, ki je predvidel 
nove gasilske prostore, kulturno 
dvorano z garderobo, večje pro-
store za trgovino, v nadstropju pa 
več prostorov za potrebe društev 
in KS. 

Ta načrt je močno presegal raz-
položljiva finančna sredstva obči-
ne, toda zavedajoč se, kaj pomeni 
ta pridobitev za razvoj in napre-
dek KS, so bili krajani in društva 
odločni, da gredo z vsestranskim 
prispevkom in odpovedovanjem 
v to gradnjo. Na osnovi široko 
zastavljene akcije so poleg obči-
ne prispevali svoj delež: Občinska 
gasilska zveza. Kulturna skupnost, 
delavne organizacije in obrtniki.

Največji delež pa so prispevali 
krajani sami: vsako gospodinjstvo 
dogovorjeni denarni prispevek v 
materialu, več kot deset tisoč pro-
stovoljnih delovnih in 300 strojnih 
ur ter velik del teh tudi v obliki 
obrtniških del, kot so: krovska, 
mizarska, inštalaterska, kerami-
čarska itd.

Zaradi možnosti financiranja 
gradnje in širšega pomena, ki ga 
je dom dobil s tem obsegom, je 

bilo lastništvo istega preneseno 
na KS in preimenovano v Dom 
krajanov. S tem so bili podani vsi 
pogoji za nemoteno delo KS, nje-
nih organov, delegatskega siste-
ma, CZ društev itd. 

Dani prostorski pogoji in potre-
ba po razvoju turistične dejav-
nosti so pogojevali ustanovitev 
Turističnega društva, ki si je v 
domu uredilo tudi svoj prostor. 
Prav tako je bilo ustanovljeno tudi 
Strelsko društvo, ki si je na pod-
strešju doma uredilo avtomatsko 
strelišče za zračno puško. 

V dvorani so se vseskozi organi-
zirale številne kulturne in zabavne 
prireditve, predavanja, srečanja 
lokalnega pomena pa tudi na 
ravni občine.

Vse to je pogojevalo tudi uspe-
šno komunalno in prostorsko ure-
janje v KS, delovanje TD in urejen 
dom pa je bil zgled za vsa krajane, 
da so z ureditvijo svojih domov 
in okolice prispevali k  lepšemu 
videzu kraja.

Z osamosvojitvijo Slovenije in 
ustanovitvijo naše nove občine Ig 
je prišlo do ukinitve KS. Ob tem je 
bilo na predlog PGD preneseno 
lastništvo doma nazaj na PGD Iška 
vas. S tem pa je pri upravljanju z 
njim nastala težava pri pridobiva-
nju finančnih sredstev za obnovo 
in vzdrževanje, za samo društvo 

pa velika obremenitev z upravlja-
njem. To je bilo leta 2007 rešeno 
s podpisom pogodbe o stavbni 
pravici na domu za potrebe dru-
štvene in družbene dejavnosti 
v vaseh Iška, Iška vas in Gornji 
Ig med GD in občino Ig. S tem 
in vsestransko pomočjo občine 
so se takoj pokazali prvi rezultati 
Kulturno društvo je obnovilo kul-
turno dvorano in vhodno avlo s 
stopniščem. GD je pa je uredilo in 
prenovilo svoje prostore.

Na osnovi projekta LEADER 
LAS: VEČ V IŠKI VASI pa je bila 
lani obnovljena fasada, s katero 
je objekt energijsko varčnejši, z 
zunanjo urejenostjo pa daje pri-
spevek k lepšemu videzu kraja. 

Ob tej priložnosti se želim kot 
predsednik SVS in tudi kot krajan 
zahvaliti vsem, ki so sodelovali pri 
tem projektu, predvsem županu 
naše občine, ki je odobril sredstva, 
ter domačim društvom in kraja-
nom, ki so sodelovali na delovnih 
akcijah. S tem smo spet pokaza-
li, da še sodelujemo kot enovita 
celota in da si znamo pomagati, 
ko je treba. Želim, da obnovljena 
fasada našega objekta ni zadnji 
večji projekt, ki smo ga končali, saj 
si želimo aktivnega sodelovanja 
in povezovanja krajanov tudi v 
prihodnje.

Ivan Žagar

Ob zaključnem srečanju v tem domu se z radovednostjo oziramo 
nazaj po njegovem nastanku in dogajanjih v njem. Začetek je pove-
zan s koncem druge svetovne vojne, v kateri so tukajšnji prebivalci 
veliko pretrpeli in žrtvovali za dokončno zmago nad okupatorjem. 
Ta je iz maščevalnosti pustil za seboj požgane in porušene domove, 
tudi Gasilni dom.



Bilo je uspešno leto 2010

Nato so matenski gasilci pri-
pravili v soboto, 3. julija, gasilsko 
veselico, ki je bila zelo uspešna, v 
nedeljo naslednjega dne pa smo 
bili že drugič po vrsti gostitelji 
Dneva ižanske župnije. Vsi sode-
lujoči so vložili mnogo ur brez-
plačnega prostovoljskega dela. 
Tako gredo zasluge za uspešnost 
vaških dogodkov in prireditev 
prav vsem: članom gasilskega 
društva; mnogo pridnim gospo-
dinjam, brez katerih mize ne bi 
bile tako obložene in se zaradi 
njihovih dobrot še raje sestajamo; 
otrokom, ki pomagajo pri razna-
šanju obvestil; občini Ig, ki pri-
skrbi nepogrešljiv šotor, Martinu 
Sterletu, ki odstopi svoje zemljišče 
za postavitev šotora, in vsem dru-
gim, ki kakorkoli podpirajo delo 

in napredek našega vaškega oko-
lja. Zahvala gre prav vsakemu, saj 
brez povezanosti posameznikov 
ne bi bili tako uspešni.

Letošnje katastrofalne poplave 
niso prizanesle niti naši vasi. Kot 
novonastala reka je Iška hipoma 
ubrala svojo pot skozi Mateno. 
Zahvala vsem, ki so pravočasno 
ukrepali in uspeli preprečiti še 
večjo škodo. 

Ker pa smo Matenčani trdoživi 
in hkrati optimisti, smo se kmalu 
pridružili decembrskemu prazno-
vanju. Najprej smo v gasilskem 
domu začasno odprli pekarno in 
napekli dišeče piškote, s kateri-
mi smo poklicali sv. Miklavža na 
obisk. K nam je prišel s konjsko 
vprego, saj drugače ni šlo, ker 
je bilo v njegovem košu kar 80 

daril. Poleg 46 matenskih otrok je 
obdaril tudi vse druge, ki so ga pri-
šli pozdravit. Ker smo Matenčani 
ponosni na našo obnovljeno cer-
kev sv. Mohorja in Fortunata, smo 
pod vaško lipo postavili jaslice, 
ki jih je blagoslovil župnik Jože 
Pozderec. Letošnja zima bolj sko-
pari s snegom in ni poskrbela za 
izdatno okrasitev, zato smo pri 
nas postavili nekoliko drugačne-
ga gospoda snežaka, ki na križišču 
pri gasilnem domu pozdravi vse 
mimoidoče. Leto, ki je za nami, 
je bilo zanimivo in pestro, a gle-
damo v prihodnost in že kujemo 
načrte za leto 2011. 

Večina dejavnosti se izvaja 
v zaprtih prostorih matenskega 
gasilskega doma, katerega delno 
obnovo dvorane in fasade načrtu-
jejo gasilci v letošnjem letu. Vseeno 
pa si starši matenskih otrok srčno 
želimo otroškega igrišča. Zamisel 
ni nova, samo potreba je še večja. 
Vedno več je otrok v Mateni in 
želimo si, da bi imeli varen prostor 

za igro in mladostniško razposa-
jenost, pod košem ali pred golom 
pa bi stali tudi starejši. Imeli bi pro-
stor z infrastrukturo za družabne 
dogodke (veselice, tekme, gasilske 
vaje …) Morda bi bili tako naši 
gasilci, ki so na gasilskem tekmo-
vanju dosegli naslednja zavidljiva 
mesta: članice a 1. mesto, člani a 5. 
mesto, člani b 2. mesto, mladinci 1. 
mesto + prehodni pokal, pionirji 4. 
mesto, še odličnejši. Z vztrajnostjo 
in veliko dobre volje Mantenčanov 
bomo morda vendarle našli pri-
meren prostor za otroško igrišče. 
Tega bi vaška skupnost odkupi-
la oz. z lastnikom sklenila oboje 
stransko ugoden dogovor, zato ob 
tej priložnosti prosimo vse, ki nam 
lahko pomagajo, da nam stopi-
jo nasproti in nam pomagajo do 
primernega prostora za otroško 
igrišče. Želja in volje je veliko, zato 
smo že zavihali rokave in poprijeli 
za delo. 

Renata Prašnički
SVS Matena

V Mateni se je v letu 2010 zvrstilo mnogo dogodkov, ki se jih 
je vredno spomniti. Začetek pomladi smo počastili s prireditvijo 
Pozdrav pomladi 2010, ki je že tradicionalni dogodek. Ob tej prilo-
žnosti imajo otroci možnost pokazati svoje talente, hkrati pa se v 
prijetnem druženju zbere vsa vaška skupnost.

SVS Golo-Selnik

Za skupno dobro je nujna akcija in 
vključenost vseh vaščanov  
Nove oglaševalske table

SVS Golo-Selnik vsem svojim 
krajanom sporoča veselo novico. 
Postavili bomo nove oglaševalske 
table na naslovu Spodnje Golo 
pri domačiji Podlipec. Staro in 
dotrajano tablo bomo odstrani-
li in jo zamenjali z novo. Nova 
tabla bo pritrjena tudi na stari 
gasilski dom, kar nam je dovolil 
gospod Papič. V Selniku bo tabla 
stala na kozolčku, ki bo posta-
vljen pri Snagi. Kupili smo jo tudi 
za krajane Gore, postavljena je 
na avtobusni postaji Golo–Gora. 
Sredstva za nakup smo porabili iz 
vaškega denarja.  

Skrb za komunalno ureditev 
na Golem

Kmalu bo čas spomladanskih 
čiščenj, posegov okrog hiš in poči-
tniških objektov. Vse vaščanke in 
vaščane želimo spomniti, da za 
urejenost, preglednost in varnost 
naših cest lahko največ naredimo 
sami. Bodimo zgled in poskrbimo 
za urejnost po posegih. Bodimo 
odločno najboljša šola in vzor 
našim zanamcem ter poskrbi-

mo, da so njihove poti vsak dan 
varne. 

Pobiranje pasjih iztrebkov
Dragi mali in veliki psi! Oh ne, 

saj ne znate brati. No, potem 
pa spoštovani lastniki psov!  
Golanski kmetje prosijo, da 
pospravljate iztrebke za svojimi 
ljubljenčki.  

Vrečke za tovrstno vsebino pro-
dajajo v trgovini na Golem in vseh 
prodajalnah s pripomočki za male 

živali. To, da so iztrebki za sose-
dovo ograjo ali ob cestah, kjer se 
sprehajamo, nikakor ni primerno. 
Ker substance iztrebkov v zemlji 
ostanejo aktivne dlje časa, lahko 
to vpliva na kakovost trave. Če je 
krma 'onesnažena' z iztrebki, je 
živina v najboljšem primeru ne bo 
želela zaužiti, v najslabšem pa se 
od tega lahko celo zastrupi. Da ne 
omenjamo mleka, ki ga pridelajo 
krave in je kmalu del prehrane 
naših otrok.

S pobiranjem iztrebkov za svo-
jim psom lahko posredno pri-
pomoremo, da bodo ljudje bolj 
strpni tudi do živali. Prosimo, 
poskrbite za čistočo ob cestah 
in travnikih, da bodo naši otroci 
pili zdravo mleko in na sprehodih 
dihali čist zrak. 

V imenu golanskih  
kmetov SVS Golo-Selnik

Foto: Lea Sever
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Srečanje vaščanov Visokega in Rogatca
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Kolizija interesov

Utrinki s srečanja vaške skupnosti  
Visoko-Rogatec 

Veliko govorimo o regresiji 
moralnih vrednot, koruptivnosti 
politike ali kar celotne družbe 
sploh, zato so drže posameznih 
politikov, ki se temu tudi v lastnih 
vrstah poskušajo postaviti naspro-
ti, nadvse dobrodošle. Primeri, ko 
predsednik stranke SLS kliče na 
odgovornost predstavnike svoje 
lastne stranke, so tako nadvse 
hvalevredni. Seveda ne gre za to, 
da bi etiko in moralo preverjali 
samo v polju visoke politike, gre 
predvsem za to, da jo preverja-
mo oziroma, če je le mogoče, že 
vnaprej izključujemo neetična in 
nemoralna dejanja tudi na rav-
neh, ki ne pripadajo tako imeno-
vani visoki politiki. Področje lokal-
nih skupnosti, ki sicer ne prihaja 
na prve strani medijev,  prav tako 
ni imuno na tovrstne dogodke. O 
delih, ki so v etičnem ali moral-
nem smislu sporna, se govori veli-
ko manj, a vendar je pomembno, 
da smo pozorni tudi na te manjše 
oblike možnih regresij. 

V decembrskem Mostiščarju 
2010 (št. 9) je bilo v rubriki novice 
iz občinske hiše objavljeno poroči-
lo z 2. seje občinskega sveta, na 
kateri so potrdili sestavo delovnih 
teles občinskega sveta za obdo-
bje 2010 do 2014. Sicer ne vem, 
kako potekajo postopki izvolitve 
svetnikov v posamezne odbore 
in izvolitve njihovih predsedni-
kov, vendar se glede na to, kdo 
je postal predsednik odbora za 
komunalo, infrastrukturo in ure-
janje prostora, ne morem znebiti 
vtisa, da bi lahko prihajalo do koli-
zije interesov. Seveda gospodu 
ob izvolitvi čestitam in upam, da 
motivacija za prevzem te funkcije 
ni povezana z možnostjo, ki bi mu 
omogočala reševanje težav sebi 
v prid. Kontaminiranost s konkre-
tnim sporom, ki bi ga lahko obrav-
navala omenjena komisija, pa je 
vsekakor sporna. Povsem možno 
je, da se predsednik omenjene-
ga odbora zaveda svoje vloge v 
odboru in da do kolizije interesov 
sploh ne bo prihajalo, kar bi seve-
da pričalo o visoki moralni in etič-

ni drži odbora ter njenega pred-
sednika. Tako je ta zapis povsem 
nepotreben. Vendar menim, da je 
demokracija tudi to, da tisti, ki se 
v politiko sicer ne podajamo, skrb-
no odčitavamo in opozarjamo na 
možne oblike etičnih, moralnih 
oziroma kakršnihkoli regresij, ki bi 
se jih lahko posluževali izvoljeni 
predstavniki ljudstva.

Oziroma še drugače: kopici 
tovrstnih težav, ki na koncu kon-
čajo v registru sodnih sporov, bi 
se bilo možno izogniti, če bi se 
vanj vpletene osebe znale pov-
sem preprosto pogovoriti. Ali še 
bolj natančno, če nekaj želite ozi-
roma menite, da vam neka pra-
vica pripada, se je treba obrniti 
na osebo ali osebe, ki vam to 
branijo. Oblika prilaščanja neke 
pravice s tem, da se nikoli niti ne 
obrnete na prizadete, je vedno 
konfliktna, kar vodi v dolgotrajne 
sodne spore, pa vendar je treba 
težavo na koncu vedno razreši-
ti. Praksa vsakdanjega življenja 
navsezadnje govori ravno o tem: 

kjer se ne pogovarjajo, dogovarja-
jo, polemizirajo, debatirajo oziro-
ma artikulirano sporočajo svojih 
mnenj, želja oziroma zahtev, tam 
so zametki diktature, pa najsibodi 
malih ali velikih vladarjev.

Sosedstvo, pojem, ki se ga 
danes poskuša marginalizirati, 
navsezadne temelji na korektnem 
odnosu. Ne na pasivnem položa-
ju 'nekdo drug bo rešil problem', 
temveč na aktivnem delovanju, 
ki ni nagajanje oziroma delova-
nje s položaja moči, ampak je 
delovanje, ki predpostavi relacijo 
enakosti. Naj citiram Dnevnikovo 
kolumnistko Marto Gregorič: »Če 
bomo zgolj govorili o vredno-
tah, ne pa delovali, če ne bomo 
spregovorili o početjih, s kateri-
mi lahko oštejemo, kaznujemo in 
ustavimo tiste, ki se ne sramujejo 
svojih dejanj, ostajamo tam, kjer 
smo.«

Jože Barši, 
Rogatec nad Želimljami

V soboto, 29. 1. 2011, smo se 
v lepem številu stari in mladi iz 
naše vaške skupnosti srečali na 
Turistični kmetij Petek na Visokem. 
Nov vaški odbor se je predsta-
vil in predstavil nekaj izhodišč za 
program dela vaške skupnosti v 
tem letu. Prisotni so predstavili 
svoje želje in predloge, ki jih bo 
vaški svet vključil v program dela. 
Seveda je kar nekaj zadev, ki se že 
leta vlečejo: ureditev spomeniško 
zaščitene lipe sredi vasi; za katero 
upamo, da se bo letos spomladi, 
kot je obljubljeno, našla ustrezna 
rešitev in ne bo več ogrožala oko-
liških hiš. Ljudje si želijo, da se bi 
obnovila tudi kapelica sredi vasi, 
ki jo je že močno načel zob časa. 
Ker se Visoko in Rogatec širita, 

se je pojavila potreba po doda-
tnih obcestnih lučeh in seveda 
potreba po skupnem zunanjem 
prostoru – igrišču ter urejenem 
prostoru za druženje, ki si ga želi 
mnogo vaščanov. Iskanje možno-
sti za ureditev skupnega zuna-
njega prostora za igro otrok in 
mladostnikov, ki jih je iz dneva v 
dan več, in za druženje vaščanov 
bo vsekakor ena od prioritetnih 
nalog vaškega odbora v tem man-
datu.

Jožica A. Demšar,
SVS Visoko-Rogatec
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Srečanje županov petih občin

Namen srečanja je bilo tako 
prisotnim županom predstavni-
kom občin in članom upravnega 
odbora predstaviti preteklo delo 
in uspešno končane projekte 
preteklega leta. Srečanja sta se 
poleg Janeza Cimpermana ude-
ležila še novoizvoljena župana 
Ivančne Gorice Dušan Strnad 
in Škofljice Ivan Jordan, župana 
občin Grosuplje in Ljubljana pa 
sta se opravičila.

Župan Janez Cimperman je 
pozdravil navzoče in izrazil zado-
voljstvo ob uspešno končanih 
projektih naše občine in uspe-
šno pridobljenih sredstvih Leader, 
saj se lahko veliko naredi tudi s 
preostalimi, ne le proračunskimi 
sredstvi. Pohvalil je društva naše 
občine, ki so se prijavila in uspe-
šno končala projekte ter tako pri-
dobila ne samo denar iz občin-
skega proračuna, ampak tudi iz 
drugih virov. Župana sosednjih 

občin sta se pridružila mnenju 
našega župana.

Predsednica upravnega odbo-
ra Leader LAS Marjana Marn je 
predstavila projekte iz leta 2009 in 
2010 vseh petih občin, spodaj pa 
so vam predstavljeni le projekti iz 
naše občine.

Prisotni župani so se strinjali, 
da se podpira projekte različnih 
društev, da lahko različna naselja 
v posameznih občinah pridobijo 
razvojna sredstva. Sledila je raz-
prava med udeleženci srečanja in 
iskanje novih projektnih idej.

Hkrati pozivamo vsa društva, 

posameznike in podjetnike, da 
tudi sami razmišljate v smeri 
razvoja podeželja in prijavite pro-
jekt, ki bo obogatil naše podeže-
lje. Naj vam dajo zgornji projekti 
oz. odobrena sredstva pogum pri 
prijavi. Več informacij vam je na 
voljo na telefonu: 01 2802 324 
ali po e-pošti: andreja.zdravje@
obcina-ig.si.

Podeželje smo mi vsi, zato pri-
nesite svoje ideje, da jih bomo 
lahko uresničili, in tako bomo 
sami skrbeli za razvoj našega 
podeželja. 

Andreja Zdravje
Občinska uprava

V torek, 25. januarja, je naš župan gostil srečanje županov pred-
stavnikov petih občin (Grosuplje, Ivančna Gorica, Ig, Ljubljana in 
Škofljica), ki so združene v Leader LAS-u: Sožitje med mestom in 
podeželjem, za pridobitev evropskih sredstev Leader.

Župan Iga v pogovoru s kolegi Stalna razstava o koliščarjih je bila postavljena s pomočjo sredstev iz programa Leader.

Uspešno končani projekti naše občine v letu 2009, ki so že tudi prejeli evropska sredstva:

PRIJAVITELJ PROJEKT VIŠINA PREJETIH EVROPSKIH 
SREDSTEV 

TD Krim Od pluga do kruha (ureditev muzeja na kozolcu v Vrbljenju) 3.715,00 eur
Društvo žena in deklet na podeželju Ig Žene ižanskega podeželja na spletu 3.000,00 eur
Društvo žena in deklet na podeželju Ig Izdaja knjige: Ko zadiši po peki na Ižanskem 3.780,00 eur

Višina prejetih evropskih sredstev je bila od 50 do 100 % vrednosti projekta.

V letu 2010 pa so na razpisu Leader uspešno kandidirali naslednji projekti: 

PRIJAVITELJ PROJEKT VIŠINA ODOBRENIH EVROPSKIH 
SREDSTEV 

Turistična kmetija Petek Otroške radosti na kmetiji 4.500,00 eur
Občina Ig Več v Iški vasi – obnova fasade na Domu krajanov Iška vas 11.250,00 eur
Društvo Fran Govekar Ig V deželi koliščarjev – koliščarski dan in stalna razstava koliščarjev 18.406,00 eur

Višine odobrenih evropskih sredstev za leto 2010 so od 40 do 50 % vrednosti projekta.

a k t u a l n o
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ŽenskA od Ž do A 

Upravni odbor LAS Sožitje med 
mestom in podeželjem je za leto 
2010 izbral in potrdil 11 projektov, 
katerih nosilci so društva, posa-
mezniki in občine v skupni vre-
dnosti 371.255,65 €. 

Otroške radosti na podeželju 
(Ig), Več v Iški vasi (Ig), V deže-
li koliščarjev (Ig), Mlin Brinje – 
muzej (Grosuplje), Ivankina tržni-
ca (Ivančna Gorica), Grad Lisičje 
(Škofljica), Podružnična šola – 
gibalo razvoja (Ljubljana), Moje 
pesmi – moje sanje (Ljubljana) 
in skupni projekt petih občin – 
ŽenskA od Ž do A.

Če hočemo ohraniti podeželje, 
potem pomagajmo, da bo na 

podeželju ostala žena:
če bo ostala tam ona, bo ostal  

tudi mož. Če bosta na podeželju 
ostala mož in žena,  

potem bo tam tudi življenje.
In kjer je življenje – tam je tudi 

prihodnost!
Projekt ŽenskA od Ž do A je 

namenjen vsem vam, ki na pode-
želju delujete bodisi samostojno 
bodisi v formalnih in neformal-
nih skupinah. Vsaka v sebi skriva 
najrazličnejša znanja in vedenja 
ter sposobnosti. Večini pomenijo 

ta znanja vsebine za preživljanje 
prostega časa, nekatere pa ste 
jih uporabile tudi v poslovnem 
svetu. 

Vse vas, ki se ukvarjate z raz-
ličnimi vsebinami, vabimo, da se 
vključite v projekt ŽenskA od 
Ž do A ter da skupaj zgradimo 
mrežo žensk na podeželju in 
pokažemo, kaj vse zmoremo in 
znamo. Pomembno je, da se med 
seboj povezujemo, da delimo 
svoja znanja in izkušnje z mlaj-
šimi ter jim tako pomagamo na 
njihovi življenjski poti. Pokažimo, 
kako pomembna je ženska na 
podeželju. 

Večini bo sodelovanje v pro-
jektu nudilo prijetno druženje in 
izmenjavo mnenj, nekaterim izziv 
pri oblikovanju novih programov, 
ki bodo še obogatili ponudbo 
podeželja, mogoče pa bo katera 
v tem druženja prepoznala tudi 
svoje potenciale v taki meri, da 
jih bo spremenila v poslovno pri-
ložnost. 

Vabimo vse, ki se kakorkoli 
ukvarjate s podjetništvom, glas-
bo in drugimi zvrstmi umetno-
sti, peko in kuho ter športom, da 
se nam pridružite. Skupaj bomo 

oblikovale nove vsebine našega 
delovanja in bodočega povezova-
nja. Ve ste tiste, ki boste povedale, 
v kateri smeri želite delovati in kaj 
je za vas pomembno. Tokrat imate 
možnost, da skupaj s somišljeni-
cami oblikujete vsebine, o katerih 
razmišljate, pa za njihovo realiza-
cijo še ni bil pravi trenutek.

Vse leto se bomo družile, premi-
šljevale in oblikovale nove progra-
me ter skupaj iskale odgovore na 
različna pereča vprašanja. Strnile 
bomo izkušnje vseh ter spletle 
mrežo vedenja in znanj, ki bo še 
okrepila moč podeželja. 

Oblikovale bomo naše cilje v 
okviru delavnic. Najprej se bomo 
spoznale in se razdelile v skupine 
– nič hudega, če združujete več 
področij, na katerih delujete – to 
je samo prednost, lahko boste 
izbirale in se odločile za tisto sku-
pino, kamor vas bo najbolj vleklo 
srce. Skupine se bomo med seboj 
predstavile druga drugi – tako se 
bo razširil naš pogled na pode-
želje in na to, kaj vse na nekem 
območju obstaja. Svoja prizade-
vanja, razmišljanja in snovanja 
bomo najprej predstavile v svoji 
občini, nato pa po skupinah v 

okviru velike končne prireditve. 
Ženske znamo pripeljati vsebi-

ne do konca. Pripeljimo tudi ta 
projekt do konca tako, da bomo 
z narejenim zadovoljne. Vaše zna-
nje, vaše sposobnosti in ideje so 
bistvenega pomena za soobliko-
vanje razvoja podeželja. 

Vabimo vas, da se nam 
pridružite na prvem 

delovnem srečanju, ki bo
v sredo, 30. marca 2011, 

in v petek, 1. aprila 2011, 
obakrat ob 18. uri v sejni 

dvorani Centra Ig, Banija 4.

Vse dodatne informacije dobite pri: 
•	 Nevenki	Kovač,	 

031/872 327,  
kovac.nevenka@gmail.com

•	Maruški Markovčič,  
031/278 489,  
maruska.markovcic@gmail.com 

•	Marici Zupan, Občina Ig,  
01/280 23 18,  
marica.zupan@obcina-ig.si 

•	Andreji Zdravje, Občina Ig, 
01/280 23 24,  
andreja.zdravje@obcina-ig.si

Občine Ig, Grosuplje, Ivančna Gorica, Škofljica in Mestna občina 
Ljubljana so 1. 2. 2008 podpisale sporazum o pristopu v lokalno 
akcijsko skupino (LAS) LEADER Sožitje med mestom in podeželjem. 
Ta deluje v okviru CIZE, Zavoda za razvoj podeželja. S podpisom 
tega sporazuma so občine omogočile oblikovanje javno zasebne-
ga partnerstva v obliki LAS, ki je pogoj za pridobivanje dodatnih 
sredstev EU iz izvajanja pristopa LEADER v okviru 4. osi Programa 
razvoja podeželja RS. Omenjene občine tako dajejo še prav pose-
ben pomen prizadevanju prebivalcev in drugih, ki živijo in delajo 
na podeželju, da prevzamejo soodgovornost za lasten razvoj.

Razstava čipk in domačega peciva Društva žena in deklet Ig Ižanske žene in dekleta se učijo klekljati.

LAS Sožitje med mestom in podeželjem temelji na tripartitnem par-
tnerstvu, sestavljenem iz predstavnikov javnih institucij (javnega sektor-
ja), gospodarstva (ekonomskega sektorja) in civilne družbe (zasebnega 
sektorja). Članstvo je odprto in prostovoljno, saj v LAS lahko kadarkoli 
pristopijo novi člani, ki so enakopravni, imajo enake pravice in dolžnosti. 
Lokalno okolje je tako dobilo možnost soodločanja o prioritetnih aktivno-
stih in projektih, ki  vodijo k izboljšanju kakovosti življenja na podeželju. 

Stik: Marjana Marn (predsednica UO LEADER LAS Sožitje med mestom 
in podeželjem), GSM: 031 573 333, marjana.marn@siol.net, Josip Pintar 
(Ciza, Zavod za razvoj podeželja), GSM: 031 515 875, josip.pintar@ciza.si.

a k t u a l n o
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Konjeniki prihajajo na žegnanje.

p o s l a n s k i  k o t i č e k
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Mestni avtobus na Ig? Zakaj ne?

Žegnanje konj na ranču Zapotok 

V PS SDS smo že dvakrat v 
parlamentarni postopek vložili 
zakon, ki bi omogočil podaljša-
nje linije mestnega avtobusa tudi 
na Ig.  Konkretno, predlagali smo 
spremembo Zakona o prevozih v 
cestnem prometu, saj ta določa 
dve vrsti prevozov oz. prometa:
•	 medkrajevni	avtobusni	promet,	

ki je v pristojnosti države in
•	 mestni	promet,	ki	je	v	pristojno-

sti mesta.
Mestni promet, ki je v pristoj-

nosti občin, se lahko izvaja samo 
znotraj meja občine, ne more 
pa se širiti v sosednje občine. 
Nekatere sosednje občine so to 
kljub zakonski pomanjkljivosti 
rešile v dogovoru z mestno obči-
no, v kateri njim – oz. njihovemu 
izvajalcu – sofinancirajo prevoze 
na območje svoje občine.

Predlog spremembe zakona, 

ki smo jo predlagali, omogoča, 
da se linije lahko podaljšujejo v 
širše zaledje. S tem bi omogo-
čili možnost uporabe mestnega 
prometa večjemu številu potni-
kov – ne le tistim, ki z Iga odha-
jajo v Ljubljano na delo, temveč 
tudi dijakom in študentom ter 
šolarjem, ki odhajajo v mesto na 
popoldanske aktivnosti (glasbena 
šola, treningi, prireditve ...).

Ker je sofinanciranje – kot se je 
zgodilo v primeru občin Brezovica 
in Škofljica – lahko velika obre-
menitev za občino, smo v zakonu 
predlagali tudi spremembo, da se 
mestni in primestni promet lahko 
financirata tudi iz državnega pro-
računa ter drugih sredstev, kar 
bi v praksi pomenilo, da bi lahko 
občine zaprosile za subvencije za 
ta namen. 

Tak način urejanja dnevnih 

migracij v večja mesta pozna veči-
na evropskih prestolnic, mi pa bi 
morali biti za to še posebej zainte-
resirani, saj živimo na občutljivem 
ekosistemu – Ljubljanskem barju, 
ki je s prometom preobremenjen 
in ga tako izgubljamo ter vede ali 
nevede uničujemo. 

Predlog zakona je vseboval 
tudi zahtevo, da morajo občine, 
ki imajo organiziran mestni in 
primestni promet, za določitev 
oz. spremembe cene tarifnih in 
splošnih pogojev za prevoz otrok, 
dijakov, študentov in upokojen-
cev v mestnem linijskem prome-
tu pridobiti predhodno soglasje 
direkcije. S tem predlogom smo 
želeli preprečiti samovoljno spre-
minjanje pogojev in cen za naj-
bolj socialno ranljive kategorije 
potnikov, kot so otroci, dijaki, štu-
denti in upokojenci, ki so tudi naj-

bolj odvisni od javnega prevoza. S 
tem bi odpravili tudi razlikovanje 
potnikov glede na stalno biva-
lišče, kot se je to zgodilo jeseni 
2010 v Ljubljani, ko so bile cene 
za prevoz višje za tiste, ki ne živijo 
v MOL. 

Žal tudi tokrat, že drugič, naš 
predlog ni bil sprejet. Koalicija ga 
je zavrnila kljub vsakodnevnim 
zastojem na cestah in podatkom, 
ki kažejo, da je zrak v Ljubljanski 
kotlini zelo onesnažen in povzro-
ča različna obolenja.  

Lahko me pokličete na  
tel.: 01/478-99-82 ali se mi 

oglasite po  
e-pošti: alenka.jeraj@dz-rs.si. 

Alenka Jeraj,  
poslanka v Državnem zboru 

Republike Slovenije

Tudi na območju Kureščka smo 
letos priredili že 13. blagoslov 
konj. Začelo se je leta 1997, ko 
smo v organizaciji ranča Zapotok, 
ki je v lasti Matjaža Brišnika, prvič 
pripeljali 16 konj k Sv. Marjeti na 
Golem. Nato smo se pri Sv. Marjeti 
vsako leto srečevali v različnih vre-
menskih razmerah in v vse večjem 
številu. Z lepim obredom nas je 
vedno pričakal gospod župnik 
Janez Drnovšek. 

Zaradi vedno večjega zani-
manja udeležencev in obisko-
valcev blagoslova konj smo se 
konec preteklega leta povezali s 
Turističnim društvom Kurešček in 
se dogovorili za skupno organi-
zacijo dogodka na ranču Zapotok 
pod Kureščkom. Tako so se na dan 
Sv. Štefana, na sicer precej hladno 
in zoprno nedeljo, ko je ura kazala 
proti deseti in je rahlo naletaval 

sneg, na ranču začeli zbirati konje-
niki z vseh strani: zbralo se je 38 
lepo urejenih konjičev in jahačev 
z  Golega, Sarskega, Zapotoka,  
jahači KD Podhojca s Podhojnega 
hriba ter celo člani Divje horde iz 
Tomažinov iz občine Velike Lašče. 
Pričakali so jih tudi dobro razpo-
loženi obiskovalci, župnik Anton 
Košir, predsednik TDK Braco Vuko-
savljevič in Matjaž Brišnik.

Po krajšem pozdravnem nago-
voru predsednika je 'vajeti' pre-
vzel župnik, ki je nagovoril vse 
prisotne, ter vsakega konja in 
konjenika tudi blagoslovil. Vsak 
konjič je dobil kruh in sol ter spo-
minsko medaljo. Ker je bilo vreme 
res neprijazno, so konjeniki kot 
pravi ljubitelji najprej poskrbeli 
za konje, članice TDK in Matjaž 
pa so v toplo zakurjenih prostorih 
poskrbeli tudi za konjenike in obi-

skovalce. Dišalo je po klobasah, 
kuhanem vinu, čaju, mize pa so se 
šibile pod odličnim pecivom, ki so 
ga pripravile članice društva. Ko 
se je oglasila še harmonika pod 
Borisovo taktirko, je postalo zares 
prijetno. Tako smo v pogovorih o 
konjih in načrtih za letošnje leto 
prijetno pričakali večer ter se raz-
šli zadovoljni in polni vtisov tiste-
ga dne. 

Udeleženci prireditve se za lepo 
opravljen obred zahvaljujemo 

župniku Antonu Koširju in članom 
TD Kurešček ter Ranču Zapotok v 
upanju, da se naslednjo leto vidi-
mo še v večjem številu. Prepričani 
smo, da ohranjanje in obujanje 
starih običajev krepi narodno 
zavest in bogati družabno življe-
nje na vasi ter turistično ponudbo 
kraja. To pa so tudi prizadevanja 
organizatorjev in verjamem, tudi 
zadovoljnih obiskovalcev. 

Marjan Žitnik - Lucky

D R U Š T V A

Dan po božiču, 26. december, je praznik sv. Štefana. Štefan sodi 
med najstarejše svetnike, ki naj bi že v zgodnjem srednjem veku 
prevzel skrb za živino, zlasti za konje, in tako nadomestil nekda-
njega slovanskega boga čred in živine Velesa in Volosa. Dediščina 
praznovanja sv. Štefana se je ohranila vse do danes. To je praznik, ki 
so ga v zadnjih letih začeli praznovati po različnih koncih Slovenije, 
kajti odkar živimo v samostojni državi, se god sv. Štefana prekriva 
z dnevom samostojnosti. 



Blagoslov konj je opravil tomišeljski župnik.  

Dogodek so odprli konjeniki zastavonoše.
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Blagoslov konj na hipodromu Vrbljene
V nedeljo, 26. decembra 2010, 

smo člani Konjerejskega društva 
Krim in Turističnega društva Krim 
organizirali tradicionalni blago-
slov konj pod Krimom.

Že ob 10. uri dopoldne so hipo-
drom v Vrbljenah zavzeli konji, 
njihovi lastniki in ljubitelji. Letos 
se je teh plemenitih živali zbralo 
kar 47. 

Na čelu sprevoda je jezdila pro-
tokolarna konjenica KD Krim in 
Občine Ig, za njo pa preostali jaha-
či ter kočije. Za njimi so svojim 
lastnikom pridno sledili še konji, 
vodeni na povodcih. Prireditev 
sta odprla župan Občine Ig Janez 
Cimperman in domači župnik 
Srečko Golob s častnim krogom 
vožnje po hipodromu. Župan je 
namenil nekaj spodbudnih besed 

udeležencem in obiskovalcem, 
čemur je sledil blagoslov, polep-
šan s pesmijo Mešanega cerkve-
nega pevskega zbora Tomišelj. 
Po kratki molitvi je župnik odšel 
do vsakega konja posebej in mu 
pod gobček ponudil blagoslo-
vljen košček kruha s soljo, ki so ga 
naši konjiči večinoma z veseljem 
pohrustali. Še zadnjič tisti dan so 
se naši zvesti štirinožni prijatelji 

sprehodili po hipodromu in se 
obiskovalcem pokazali v vsem 
svojem sijaju. 

Sledil je  blagoslov jaslic v 
naravni velikosti, ki stojijo pred 
hipodromom, nato pa so na svoj 
račun prišli tudi lastniki in ljubitelji 
konj, saj so se z odlično hrano in 
pijačo pošteno okrepčali. V spo-
min na ta prijeten, s snežinkami 
polepšan in s soncem obsijan dan 
nam je vsem udeleženim osta-
la medalja, ki smo jo prejeli ob 
začetku prireditve. 

Najlepša hvala članom KD Krim 
in TD Krim za skrbno izvedeno 
prireditev, vsem drugim pa hvala 
za udeležbo in se vidimo v letoš-
njem decembru, ko se bomo spet 
poklonili svojim prijateljem na nji-
hov dan.

Anja Glavan, podpredsednica 
jahalne sekcije KD Krim

Foto: Kaja Špruk

VABILO
KD Krim vabi vse ljubitelje konj,  

da se udeležijo rednega občnega zbora, 
ki bo v soboto, 12. marca 2011, v 

kulturni dvorani v Iški vasi ob 18. uri. 

Po uradnem delu bo na vrsti prijetno 
druženje z ogledom videoposnetkov z 

naših prireditev.

Vljudno vabljeni tudi NOVI ČLANI!

Predsednik KD KRIM
Jože Škulj



Nagrajeni med naših čebelarjev

Prav tako je naš član izmed 44 
vzorcev v Čebelarskemu društvu 
Grosuplje prejel zlato priznanje, 
naziv šampion medu in pokal za 
hojev ter srebrno priznanje za 
gozdni med.

Lep uspeh čebelarjev iz 
Čebelarskega društva Ig, ki ima 
več kot 60 članov, pa moramo 
pogledati vsaj s treh strani.

Prvo in najpomembnejše je to, 
kar pridne delavke prinašajo v 
čebelji panj. Tu se vidi neoskrunje-
nost naše ižanske narave, pred-
vsem neonesnaženo okolje naših 
gozdov. Tu prosim naše občane: 
če že ne morete saditi medovi-
tih dreves – lipe, javorja, bezga, 
kostanja, smrek in hoj –, jih vsaj ni 
treba sekati.

Prav ste opazili, drugje in tudi 
pri nas imajo čebelice težave pri 
nabiranju drugih vrst medu, ki 
so odvisne od izbora kmetijskih 

pridelkov in sadja. V bistvu gre za 
nepravilno izbiro škropiv in zašči-
tnih sredstev ter pravega časa 
njihove uporabe. Ne samo naši 
člani, tudi drugi nas opozarjate na 
nepravilno uporabo pri manjših 
pridelovalcih, tako imenovanih 
vrtičkarjih, ki se ne držijo navo-
dil Čebelarske zveze Slovenije in 
Kmetijske pospeševalne službe. 
Zaradi tega nam umre še vedno 
preveč čebelic. Pohvalno pa je 
videti na naših poljih vsako leto 
več ajde. 

Druga najpomembnješa stvar 
pri medu je gotovo izobraženost, 
tradicija itd., skratka – čebelar 
sam! Pravilnik o medu predpisuje 
veliko lastnosti, ki jih mora imeti 
rad, da se sploh lahko uvrsti oce-
njevanje. To je seveda področje 
mojstrstva vsakega čebelarja, od 
katerega se zahteva popoln red, 
čistoča, sistematičnost, natanč-
nost in znanje, kako z medom 
ravnati. Omenim naj samo to, da 

komisija med drugim meri tudi 
vsebnost vode v medu in – 
kdo bi si mislil – tudi električno 
prevodnost medu. Toda vse to 
ne pomaga, če čebelice zaradi 
onesnaženosti okolja prinesejo 
v panj tudi nečistočo.

Kot tretje bi navedel prego-
vor Muha ne da kruha. S to 
'muho' so seveda mislili našo 
čebelico ter ji s tem naredili 
veliko krivico! To so dokaza-
li pametni možje, da čebelica 
ne dela samo za čebelarja ter 
da imajo sadjarji, poljedelci, 
vrtnarji in gozdarji do deset-
krat več koristi od skrbnika 
in varuha čebel. Čebelica pri 
svojem delu oprašuje rastline ter 
zaradi svoje pridnosti in nepouče-
nih ljudi še prevečkrat izgubi tudi 
svoje življenje. Gotovo se še spo-
mnite množičnih pomorov čebel 
pred leti, mnogo čebelarjev – tudi 
iz našega društva – je izgubilo vse 
svoje pridne prijateljice pa tudi 
finančno so bili oškodovani. 

Način predelave medu z dana-
šnjim časom zahteva več reda in 
s tem tudi dražje opreme. Saj je 
vse lepo in prav, ampak stane pa, 
stane!

Na začetku članka sta omenjena 
dva naša člana, ki sta iz lastnega 
žepa krila stroške pošiljanja vzor-
cev na ocenitev. Je pa pri našem 
delu vseeno nekaj 'svetlobe' – 
v naši občini ima župan Janez 
Cimperman veliko razumevanja 
za naše delo in nam veliko poma-
ga, tudi z denarnimi sredstvi. Zato 
se mu tudi najlepše zahvaljujemo 
s tem, da ime naše občine uspe-
šno predstavljamo tudi širše po 
domovini.

Za konec želim povedati še tole: 
prav vsi bi se morali zavedati, da je 
učen človek (Albert Einstein) izra-
čunal zaton človeštva v štirih letih 
po tem, ko bo umrla zadnja čebe-
lica. To je znanost, ki ima nekako 
prav, prav pa bi bilo, da se vsi 
zavedamo, da čebelica dela prav 
za vsakogar, tudi zate!

Pavle Petrovčič, 
podpredsednik  

Čebelarskega društva Ig

V Čebelarskem društvu Ig je vedno prisotna misel, da smo doma 
dobri, kako pa kaj drugje? In sta se našla dva junaka Jure Medunič 
in Pavle Petrovčič ter poslala vzorce na dve uveljavljeni ocenjevanji, 
in sicer v Čebelarsko društvo Ljubljana Moste-Polje, kjer sta prejela 
bronasto odličje za gozdni med, Pavle Petrovčič pa je poleg tega 
prejel še zlato odličje za hojev med.

Čebelnjak

Zlato priznanje in naziv šampion Pavlu 
Petrovčiču za hojev med
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LSV Ig predstavlja svoje člane

Barje, ali te poznam? 

Predstavitev knjige Koliščarji 

Jule Kačič je prvi, ki je že leta 
1958 začel z ohranjanjem tehnič-
ne dediščine ter je zaradi nera-

zumevanja države in Tehniškega 
muzeja Slovenije (TMS) prehodil 
trnovo pot zbirateljstva. Njegovo 

prvo zbirateljsko vozilo je bil 
motor sunbeam 350 letnik 1928. 
Leta 1960 mu je sledila lancia 
augusta letnik 1931, leta 1965 pa 
je tej sledil motor motosacoche 
1000 letnik 1920. Zanimivost tega 
motorja je, da se je zanj že takrat 
boril s TMS in na presenečenje 
zmagal. Motor je še zdaj v družin-
ski zbirki. Sledili so še fiat balilla 
letnik 1933 ki je zdaj v Anini lasti, 
dirkalni avto alma, izreden pri-
merek, eden od dveh obstoječih, 
ki je bil med drugim udeleženec 
dirke 24 ur Le Mansa, motor besa 
letnik 1931, sachs itd. – omenil 
sem samo del zbirke. 

Jule je tudi velik zbiratelj sta-
rih gramofonov in radioaparatov 
zavidljive starosti, ki morajo biti 
obenem tudi nekaj posebnega. 
Z veseljem pokaže tudi radioapa-
rate na elektronke, ki jih še vedno 
izdeluje sam. Odkrito povedano 
– razen zvoka, mi ni bilo čisto nič 
jasno. Omeniti je treba še njegove 
zbirke starih ur in koles, med kate-
rimi najstarejše izvira iz leta okoli 
1800. Kljub skoraj 70 letom je še 
vedno med deseterico najboljših 
kolesarskih jurišnikov na Vršič v 

svoji kategoriji in še vedno veselo 
rola na rolkah. 

Sinova Bojan in Jernej sta pode-
dovala žilico za ohranjanje kultur-
ne in tehniške dediščine po očetu 
in se prav tako lahko pohvalita 
Bojan z zindappom letnik 1943, 
massom letnik 1931 in sunbea-
mom S8 letnik 1952, Jernej pa 
s Harleyjem Davidsonom letnik 
1931, starim kamionom TAM 
5000 letnik 1967, citroenom 2CV6 
letnik 1985, renaultom 4 in še bi 
lahko našteval. Oba sta tudi držav-
na prvaka in podprvaka z benelliji 
250 letnik 1974 v cestnohitrostnih 
dirkah starodobnikov, Bojan pa še 
državni prvak v praktičnem stre-
ljanju z velikokalibrskimi orožji, 
katere – predvsem tiste častitljive 
starosti – tudi zbira.

Mama Ana je po pričevanju 
svojih fantov potrpežljiva zago-
vornica in podpornica, za kar se ji 
tudi LSV-jevci lepo zahvaljujemo 
in upamo, da se na srečanju vidi-
mo z njeno lepo fiat balillo.

Marko Hvale

Ker je tema koliščarji in njihovo 
življenje na Igu marsikomu zelo 
blizu, se je predstavitve knjige 
in pogovor z avtorjem, ki sem 
ga vodila, udeležilo lepo šte-
vilo ljudi. Zanimivo se je bilo z 
avtorjem potepati po zgodovini 
Ljubljanskega barja, arheoloških 
nahajališčih doma in po svetu 
ter osvetljevati globalni pomen 
najdb na Ljubljanskem barju – še 
posebej najstarejšega najdenega 
kolesa na svetu!

Dr. Anton Velušček je knjigo 
Koliščarji – O koliščarjih in koli-
ščarski kulturi Ljubljanskega barja 
izdal lani pri založbi ZRC. Kot piše 

v uvodu, je ta knjiga sad dolgole-
tnega raziskovalnega dela sode-
lavcev Inštituta za arheologijo 
ZRC SAZU. Knjiga je dragoceno 
pričevanje odkrivanja koliščarske 
kulture po svetu in doma ter zelo 
približa bralcu njihove navade in 
način življenja.

Za konec še misel dr. Veluščka o 
tem, kako pomembno je ohraniti 
Ljubljansko barje in njegova dra-
gocena arheološka nahajališča; da 
imajo pri tem pomembno vlogo 
krajani. V tej luči je poudaril, da 
Društvo Fran Govekar Ig s svo-
jim delovanjem – koliščarski dan, 
koliščarski tabor za otroke, pre-

davanji Barje, ali te poznam?, turi-
stično pisarno in s stalno razstavo 
Koliščarji iz velikega jezera – nosi 
dragocen impulz za širjenje zave-

sti o tem delu naše zgodovine.

Jožica Amadea Demšar

Naši častni člani niso samo posamezniki, ki so najbolj zaslužni, 
da LSV lahko obstaja, temveč so lahko kar cele družine, ki živijo za 
ohranjanje tehnične in kulturne dediščine. Naša častna družina je 
družina Kačič iz Rogatca nad Želimljami – Jule, Ana, Bojan in Jernej. 
Verjetno se ne ve, da imamo v občini Ig med občani kar nekaj pre-
bivalcev, na katere smo lahko več kot ponosni. 

Družina Kačič med svojimi lepotci

Pogovor z Antonom Veluščkom                                                                      Foto: Maja Zupančič

V četrtek, 20. 1. 2011, je bila v Mladinskem domu na Igu, kjer je 
postavljena stalna razstava Koliščarji z velikega jezera, predsta-
vitev knjige dr. Antona Veluščka Koliščarji. Predstavitev knjige je 
potekala v okviru predavanj Barje, ali te poznam?, ki jih že osmo 
leto organizira Društvo Fran Govekar Ig.
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Božični koncert v župnijski cerkvi na Igu

k u l t u r a
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Praznični december na Golem
Dvorana na Golem, 12. decem-

ber. Društvo Odmev Mokrca tudi 
tokrat ni pozabilo na praznične 
dni in obdarovanje naših najmlaj-
ših. Srečanje se je začelo z veselo 
igro za otroke in prihodom Dedka 
Mraza. Obdarovali smo prav vse 
otroke članov društva in vse mlade 

sovaščane Golega. 
Da je bil dan popoln, smo sreča-

nje nadobudnežev zaokrožili še s 
programom partizanskega pevske-
ga zbora (PPZ), ki nas je vrnil v čas 
boja za tisto, kar imamo vsi najraje – 
domovino. Prisluhnili smo pesmim, 
ki obudijo plamen prav vsake par-

tizanske duše. Tudi tu ni manjkal 
podmladek, ki skrbi za ohranjanje 
zavesti in zgodovine. Tadej Sever 
je z žametnim glasom interpreti-
ral pesem Samo en cvet, himno 
Šercerjeve brigade, recital je pripra-
vila sovaščanka Mojca Poredoš, pro-
gram pa je odlično povezovala Lina 

Potočki, vnukinja gospoda Jožeta 
Voznyja. Slednji je od dolgoletnih 
članov in prijateljev prejel spomin-
ske note partizanskih pesmi, ki ji 
prepeva PPZ. S svojim nagovorom 
je spomnil na pomen sodelovanja 
in moč narodne zavesti. 

SVS Golo-Selnik

Prednovoletne aktivnosti Orfeja

Orfej v Zapotoku
Končno, bi lahko rekli, saj smo 

pred tem peli že v vseh vaseh in 
zaselkih naše občine. 18. decem-
bra smo se odpravili v zasneženi 
in v led odeti Zapotok, ki že dolgo 
ni več majhna vasica. Tudi vreme 
nas ni zadržalo, da se ne bi odzvali 
prijaznim domačinom, ki so v zna-
meniti in lepo urejeni 'štali' orga-
nizirali prednovoletno srečanje. 

Za uvod smo ga popestrili s 
koncertom slovenskih ljudskih 
in umetnih pesmi iz bogate 
Orfejeve zakladnice. Obiskovalce 
so še posebej navdušile Ta paver 
pa grahovco seje, Žabe, Mlatič, 
Katrca, Mojcej, če jih naštejem 

samo nekaj. Da pa bi zadovoljili 
vse pevske okuse, smo dodali še 
nekaj skladb Gallusa, Morleyja in 
Foersterja ter znamenito Kalinko 
tudi zato, da bi pokazali, da ven-
darle nismo kar tako. In ker je bil 
predbožični čas, smo za konec s 
Sveto nočjo pričarali tudi kanček 
času primernega vzdušja. Čisto 
na koncu pa smo peli vsi, mi in 
poslušalci, našo Odpiraj, dekle, 
kamrico.

Ampak to je bil šele začetek, 
saj se je vzdušje nadaljevalo ob 
bogati ponudbi dobrot, ki so 
jih pripravili domačini ali bolje 
rečeno domačinke. Med toplimi 
napitki je bil posebno svojevrsten 

božični čaj, hladnih pa ne bi pose-
bej omenjal, ker jih že vsi dobro 
poznamo. Tudi raznovrstnih pri-
grizkov ni manjkalo. Skratka, bilo 
je lepo in takih koncertov oziro-
ma srečanj si še želimo tako mi, 
orfejevci, po zadovoljnih obrazih 
sodeč, pa tudi tamkajšnji poslu-
šalci. Takih srečanj, katerih osnov-
ni namen je druženje in utrjevanje 
vezi med ljudmi, bi moralo biti več 
tudi drugod.

Hvala prizadevnim organiza-
torjem in številnim poslušalcem, 
ki ste nas lepo sprejeli in odšli 
domov, upam vsaj, bogatejši za 
lep večer, ki smo ga doživeli sku-
paj. Za nas je bil edinstven in se 
ga radi spominjamo. Nasvidenje 
še kdaj.

Božični koncert na Igu
Vrhunec dogajanja pa je bil 

božični koncert 26. decembra v 
cerkvi sv. Martina na Igu. Začeli 
smo ga z mislijo: »Ko prižgejo 
božične se luči, vsak v srcu si nekaj 
zaželi. Naj Božič bo prijazen, naj 
bodo prijazni v njem ljudje, naj 
misli bodo iskrene in veselo bo 
srce.«

Za uvod smo se predstavi-
li s pesmimi avtorjev Palestrine, 
Foersterja in Gallusa, v nadaljeva-
nju pa z izborom božičnih pesmi, 
ki jih je za moški zbor priredil 
Janez Močnik. Celoten koncert 
je bil prepleten s pesmijo Sveta 
noč, ki je bila rdeča nit progra-
ma, dopolnil pa ga je mladi orga-
nist Žiga Glavan s skladbama 
Pastorala avtorja Stanka Premrla 
in Preludijem v D-duru BWV 532 
Johanna Sebastiana Bacha. 

V pesmih, ki smo jih predsta-
vili, je bilo vtkane veliko ljubezni 

do petja. Številni poslušalci so jih, 
vsaj po aplavzu sodeč, sprejemali 
z odprtimi srci in upamo, da so 
jim segle do srca. Namen našega 
božičnega koncerta je bil prav to 
in hkrati sporočilo, naj bo priha-
jajoče leto mirno, prijazno in lju-
beznivo.

Hvala vam, poslušalci, za lep 
večer, ki ste ga ustvarili skupaj 
z nami, hvala župniku Jožetu 
Pozdercu za veliko mero razume-
vanja in pomoč pri organizaciji 
koncerta ter hvala tudi gospodu 
Koširju in kaplanu Žerovniku za 
prijetno druženje po koncertu z 
upanjem, da se ob naslednjem 
božiču spet vidimo. 

Koncert v Iški vasi
Za lep prehod v novo leto pa 

smo 30. decembra izvedli še 
božični koncert v cerkvi sv. Križa 
v Iški vasi, ki smo ga dopolnili s 
srečanjem krajanov in gostov. 

Pri organizaciji sta nam poma-
gala vaški svet in Turistično dru-
štvo. S pesmijo Poslušajte, vsi lju-
dje, ki smo jo zapeli zunaj pod 
zvonikom, smo poslušalce pova-
bili v cerkev in tam nadaljeva-
li program božičnega koncerta. 
Hladno cerkev so ogreli številni 
poslušalci z bučnimi aplavzi, še 
bolj pa smo se ogreli po koncer-
tu pred cerkvijo s toplimi napitki 
in prigrizki naših gospodinj. Ob 
baklah in božičnih lučkah smo pri-
jetno kramljali še dolgo z željo, da 
bi bilo takih in podobnih srečanj 
čim več. Številni poslušalci vsepo-
vsod to tudi potrjujejo. 

Hvala vam, ki nas radi posluša-
te. Trudili se bomo še naprej.

Lojze Janežič  

Orfej je bil pred novim letom dejaven, kot že dolgo ne. Začelo se 
je 9. decembra z nastopom v hotelu Mons v okviru projektov Mladi 
v akciji in Evropa za državljane. Tam smo skupaj z gledališko sku-
pino Taka Tuka, Zavodom Celeia, skupino Recikel becikel in plesno 
skupino Luna Gitara pripravili prijeten kulturni večer, na katerem 
so bili predstavljeni izbrani projekti. Čez dober teden, 18. decem-
bra, smo se odpravili v Zapotok, kjer smo izvedli koncert v okviru 
prednovoletnega srečanja tamkajšnjih krajanov.



Pevski zbor Društva upokojencev Ig se je predstavil v Iški vasi. 

Utrinek s predstave

k u l t u r a

w w w . o b c i n a - i g . s i

M O S T I Š Č A RG L A S I L O  O B Č I N E  I G  •  f e b r u a r  2 0 1 1

1 7

Novoletni koncert zbora DU Ig

Dramska skupina KUD Iška vas ne počiva

Božič je že dolgo za nami, a 
v nas je še vedno spomin na 
kaj prijetnega, kar smo doživeli 

v prazničnih dneh. Eden izmed 
lepih dogodkov božičnega časa 
je bil božični koncert Mešanega 

pevskega zbora društva upoko-
jencev Ig pod vodstvom Mire 
Gantar. V prijetno topli in pra-

znično okrašeni dvorani kultur-
nega doma Iška vas so pevci 
skupaj z gosti večera poskrbeli 
za pravo adventno-božično 
vzdušje. 

Prisrčno odpete pesmice naj-
mlajših, nežne melodije flavte, 
kitare in citer ter glasovi zborov 
so ogreli srca poslušalcev. Vse 
skupaj je v harmonično celoto 
povezoval vezni tekst, ki ga je 
z občutkom  prebrala Andreja 
Markovič. Ta nas je spomnil, da 
bistvo božiča ni v potrošništvu 
in zunanjem blišču, temveč v 
rojstvu Odrešenika, ki v svet pri-
naša novo upanje in nas vabi, da 
iščemo pot do sočloveka. Vživeli 
smo se v svetopisemsko zgodbo 
o Odrešenikovem rojstvu in v 
pastirje, ki so ga prišli počastit 
v hlev.

Da je bil večer še lepši, so 
poskrbele tudi pridne gospo-
dinje ter darilo z neba, ki je s 
snežinkami obarvalo pokrajino 
v resnično pravo zimsko pra-
vljico.

Celina Kolenc

V gledališki sezoni 2010/2011 
smo se člani dramske skupine 
KUD Iška vas podvizali in pred-

stavili našo tragikomedijo Žrtve 
zakonskih viharjev širši publiki.

Poleg petih predstav v naši 
domači dvorani v Iški vasi (dveh 
premiernih predstav leta 2008 in 
treh ponovitev leta 2010) smo s 
predstavo do zdaj gostovali še 
v sedmih krajih in naredili malo 
turnejo. Naša gostovanja so zelo 
obiskana in dobili smo kar nekaj 
ponudb za bodoče sodelovanje.

Za osvežitev spomina; zgod-
ba igre humorno in realistično 
prikaže družbene in partnerske 
zablode. Skozi splet družinskih 
konfliktov in družbenokritičnega 
teksta spoznamo dve družini iz 
popolnoma različnih okolij, kate-
rih usoda se nepričakovano pre-
plete. Prva družina je ugledna in 
premožna, oče – glava družine – 
pa vpliven in uspešen … v družbi 
veliko bolj kot doma. Druga dru-
žina pa je družina pozabljenega 
vojnega invalida iz 'dolenjskega 

jarka', ki se stežka bori za golo 
preživetje.

Vsem gledalcem na Robu, 
Škofljici, v Lukovici, Podpeči, na 
Golem, v Veliki Loki in Dobrepolju 
se iskreno zahvaljujemo za obisk 
in čudovito vzdušje v dvoranah. 
Zelo smo veseli vaših pohval, ki 
nam dajejo delovni zagon za pri-
hodnje ustvarjanje.

Poleg te igre pa se člani dram-
ske skupine zadnji dve leti vživlja-
mo tudi v otroški svet. Decembra 
2009 smo razveseljevali naše 
najmlajše z igrico Pujsa imamo 
za soseda, pretekli december pa 
smo uprizarjali vsem dobro znano 
Mojco Pokrajculjo. Malčki so uži-
vali, mi pa tudi.

Dramska skupina KUD Iška vas

Različne pojavne oblike logotipa - Društvo upokojencev Ig



Literarni večer je bil dobro obiskan. 

Nogometna tekma Pripravljeni na začetek tekme
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XV. Govekarjev večer v Knjižnici Ig
Na prvem Govekarjevem veče-

ru v novem letu smo prisluhnili 
pesnicam in pesnikom ter glas-
benikom Literarno-glasbene sku-
pine Društva Fran Govekar. Člani 
skupine se udeležujejo različnih 

pesniških srečanj in literarnih 
večerov, izdali pa so tudi tri pesni-
ške zbirke: Na krilih, Ujet med te 
kristale in Lovim utrinke svetlobe. 
Pogovor s pesniki in pesnicami 
je vodila Alenka Jeraj, predse-

dnica društva Fran Govekar, ki 
je tudi sama pesnica. Prisluhnili 
smo nekaj pesmim iz njene 
pesniške zbirke Na poti do sebe. 
Svoje pesmi je prebiral še Tomaž 
Simetinger, Korošec iz Črne na 
Koroškem, radijski napovedova-
lec in moderator ter študent etno-
logije. Prisluhnili smo tudi poeziji 
ljubiteljske fotografinje in pesnice 
Irene Trček, katere prvi poskusi 
pesnjenja segajo v osnovnošolske 
klopi. Svoja občutja, ki jih je prelila 
v verze, je z nami delila upokojena 
vzgojiteljica, slikarka in pesnica 
Zdenka Vinšek. Jurij Marussig, 
avtor nekaj pesniških zbirk, nam 
je prebral izbor svojih že objavlje-
nih pesmi in nekaj še neobjavlje-
nih, ki še čakajo, da ugledajo luč 
sveta. Slišali smo tudi, kako njego-
ve pesmi zvenijo v srbskem jezi-
ku. V goste pa so člani Literarno-
glasbene skupine DFG povabili 
tudi pesnico in slikarko Slavico 
Štirn iz Britofa pri Kranju, ki se 

je poeziji in slikarstvu posvetila 
po upokojitvi. Je avtorica pesni-
ških zbirk Bele sanje – kamnita 
resničnost, Psalmi, Spominjanje 
in Nikogaršnji dnevi ter je ena 
od soustanoviteljev slovenskega 
društva haiku poezije.

Večer  sta glasbeno popestrili 
duet prečnih flavt Jerca Podržaj in 
Maruša Mazej. 

Odprli smo tudi razstavo del, ki 
so nastala na likovni delavnici pod 
vodstvom mladega slikarja Žige 
Bratoša. Na tokratnem tečaju je 
bil poudarek na slikarski interpre-
taciji različnih struktur in tekstur, 
ki jih ustvarjata narava in človek. 
Ustvarjali so predvsem v tehni-
ki akvarela. Tečaja so se udeležili 
tako začetniki kot tudi tisti, ki so 
tečaj že obiskovali, ter so poglobili 
in nadgradili slikarske veščine. 

Tadeja Kavčič, 
Knjižnica Ig

K O T I Č E K  Z A  M L A D E

Dan odprtih vrat 

Prvi del dneva smo bili razde-
ljeni. Učenci razredne stopnje so 
imeli delavnice v razredu, kjer 
so skupaj s starši izdelovali zelo 
različne izdelke na temo koles, 
kajti prireditev je bila namenjena 
tudi zbiranju sredstev za kolesar-
nico. Učenci predmetne stopnje 
pa smo bili v telovadnici, kjer so 

potekale športne tekme (rokome-
tna, nogometna in odbojkarska) 
med učenci-starši, učenci-učitelji 
in starši-učitelji. Med tekmami je 
vladalo sproščeno vzdušje, vmes 
pa so se predstavljali še karateisti 
in številne šolske plesne skupine.

Po končanem prvem delu smo 
v stekleni avli pred športno dvo-

rano pripravili prodajni bazar z 
novoletnimi izdelki, učenci razre-
dne stopnje pa so pripravili raz-
stavo izdelkov, ki so jih skupaj s 
starši naredili tisto dopoldne.

V drugem delu smo se vsi, tudi 
podružnične šole, zbrali v športni 
dvorani, kjer smo si ogledali še 
nekaj športnih točk učencev.

Med občinstvom sta bila tudi 
ravnateljica Stanka Rebolj in 
župan Janez Cimperman, ki sta 
imela v drugem delu kulturne pri-
reditve tudi govor. Predsednica 
šolske skupnosti pa je povedala, 
da bo denar z bazarja namenjen 

ureditvi prostora, ki ga bodo učen-
ci uporabljali v prostem času in v 
njem imeli različna predavanja, 
sestanke, debatne krožke – pro-
stor za večnamenske dejavnosti.

Za popestritev dneva so nasto-
pili Šentviški fanatiki z izjemnim 
akrobatskim nastopom, učenci pa 
smo jih spodbujali z navdušenim 
ploskanjem. 

Mislim, da smo ta dan preživeli 
zelo družabno, veselo in zanimi-
vo.

Karmen Ciber, 9. a

18. 12. 2010 smo imeli na OŠ Ig dan odprtih vrat. Za vse učence 
je bil ta dan obvezen, ker smo nadomeščali podaljšane prvomajske 
počitnice, vendar smo se ga vsi z veseljem udeležili, saj se je vsak 
razred predstavil s svojo točko, in tako smo pokazali, da se znamo 
pozabavati tudi skupaj.



Punce so zaplesale.
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Nastop na odprtem dnevu šole 

Poklicni dan na OŠ Ig

V soboto, 18. 12. 2010, smo 
imeli v šoli dan odprtih vrat, kjer 
smo nadomeščali 26. april 2011. 
Učenci od 1. do 5. razreda in nji-

hovi starši so se zbrali v matičnih 
učilnicah ter tam ustvarjali, ple-
sali ... Učenci od 6. do 9. razreda 
smo bili v telovadnici. Dekleta 

iz 7. razreda smo po rokometni 
tekmi zaplesala ples Samarcanda, 
za katerega smo se pripravljale 
približno dva meseca, vse od šole 
v naravi, kjer smo prvič nastopile 
s tem plesom. To pa še ni vse. Jaz 
sem imela pred sabo še dva nasto-
pa. Takoj po plesu sem se morala 
preobleči v nogometni dres, tako 
da nisem videla drugih nastopov. 
Po plesnih in pevskih predstavah 
smo učenci in učitelji odigrali krat-
ko nogometno tekmo. Za učence 
je bila tekma zelo težka, saj so bili 
učitelji zelo veliki in močni. Kljub 
temu nas niso premagali. Končni 
izid tekme je bil na našo srečo 
neodločen, 2 : 2. Po končani tekmi 
sem se morala spet hitro preo-
bleči za svoj drugi plesni nastop. 

Dekleta, ki obiskujemo hip-hop 
krožek, smo zaplesala v dveh 
skupinah na pesem Dynamite in 
nastop nam je kar uspel. Končno 
sem si lahko ogledala tudi druge 
nastope, ki so bili zelo zabavni in 
zanimivi. Sledila je malica, nato pa 
zaključni nastop višjih razredov v 
športni dvorani, kjer so se zbrali 
vsi učitelji, učenci in starši. Najbolj 
me je navdušil nastop akrobat-
ske skupine Šentviški fanatiki. Na 
koncu smo se še malo posladkali 
in odšli domov.

Ta dan mi je bil zelo všeč, ker 
je bilo veliko športa, bil pa je tudi 
zelo naporen, saj sem kar trikrat 
nastopila.

Katja Dulmin, 7. a

V ponedeljek, 24. januarja 
2011, je bil na naši šoli organi- 
ziran za učence razredne sto-
pnje prav poseben dan. 
Imenovali smo ga poklicni 
dan. V našem kraju smo obi-
skali ljudi različnih poklicev. 
Podrobneje smo spoznali pokli-
ce, za katere smo že vedeli, in 
se seznanili z nekaterimi novi-
mi. Kar preberite, kje vse smo 
bili: Avtomehanika Piškur Janez 

in Zdravje Janez, Cvetličarna 
Ana, Kavarna Studenec, KIG, 
d. d., Ključavničarstvo Podržaj, 
Knjižnica Ig, Lekarna Ig, 
Mehanika Podržaj, Mercator 
center, Mizarstvo Jolly, MVA, d. 
o. o., Papirnica Margala, Pekarna 
Pečjak, Pošta Ig, Slovenska 
vojska, Studio Oko, trgovi-
na Mercator, zobozdravnik dr. 
Zevnik, zaposleni na OŠ Ig.

Prav povsod smo bili zelo lepo 

sprejeti. Čeprav smo še majh-
ni in je pot do naše poklicne 
odločitve še dolga, smo z zani-
manjem poslušali, opazovali 
ter spraševali. Gostitelji so se 
res pripravili in potrudili. Za vse 
se jim najlepše zahvaljujemo. 
Morda bo ravno ta obisk za koga 
izmed nas pomemben pri izbiri 
poklica. 

11. februarja 2011 je bil orga-
niziran poklicni dan za učen-

ce predmetne stopnje. Njihova 
poklicna odločitev je že bližja. 
Zagotovo bodo tudi oni zado-
voljni. 

O zanimivem dnevu smo v 
šolskih klopeh tudi pisno in 
likovno ustvarjali. Izdelke vam 
bomo predstavili v prihodnji šte-
vilki Mostiščarja.

Učenci in učitelji razredne  
stopnje OŠ Ig

Odprti dan šole
V soboto, 18. 12. 2010, smo uči-

telji in učenci pripravili odprti dan 
šole. Naš namen je bil, da starši in 
drugi občani občine Ig spozna-
jo delček življenja šole. Od 1. do 
5. razreda so se učenci staršem 
predstavili v svojih matičnih učil-
nicah, medtem ko smo se učenci 
od 6. do 9. razreda predstavili v 
telovadnici. Predstavili pa so se 
tudi različni krožki, ki delujejo na 
OŠ Ig.

Najprej so se predstavili mladi 
rokometaši RK Mokrc in odigrali 
12-minutno tekmo proti staršem. 

Seveda so prepričljivo zmagali 
učenci. Sledil je naš nastop, učenk 
7. razreda. Predstavile smo se s 
plesom Samarcanda. Za predstavi-
tev 6. razreda je poskrbela učenka 
Lidija Matič, ki je zapela Božično 
pesem. 7. b razred je predstavila 
plesalka Katja Štamcar. Sledila je 
tekma malega nogometa, kjer so 
učenci odigrali remi (2 : 2) z uči-
telji. Sledil je nastop mladih kara-
teistov, ki so svoj nastop poživili z 
glasbo, nastopile so plesalke hip-
hopa. Predstavili so se še odboj-
karji OŠ Ig, ki so izgubili proti ekipi 

staršev. Sledil je nastop osmošolk, 
ki so zaplesale energičen ples. 
Devetošolci so se nam predstavili 
s pesmijo Slovenskega naroda sin. 
Sledil je premor, učenci pa smo 
odšli na malico. Po malici sta sle-
dila nastop ritmičnih gimnastičark 
in predstavnikov borilne veščine 
capoeira. Predstavili so se nam 
tudi plesalci podružnične šole 
Iška vas, ki so zaplesali na pesem 
Waka-waka. Našo predstavitev 
šole si je prišel ogledat tudi župan 
občine Ig Janez Cimperman in 
skupaj z ravnateljico ter predstav-

nikom sveta šole so spregovorili 
gledalcem o poteku in namenu 
prireditve. 

Učiteljica za slovenščino je 
podelila še nekaj knjižnih nagrad 
za najboljše likovne in literarne 
izdelke na temo evakuacije iz 
šole.

Za konec pa smo doživeli spek-
takel akrobatske skupine Šentviški 
fanatiki. Mislim, da je dan zelo 
uspel in da ga bomo z veseljem 
ponovili tudi prihodnje leto.

Živa Pirnat, 7. a

O b i š č i te  s p l e t n i  p o r t a l  O b č i n e  I g  n a :  w w w.obcina-ig.si .



Zobozdravnica nam je pokazala svoja orodja. Zobozdravniški pregled ni nič bolel.
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Skrbimo za zdravje 
Mesec januar je v naši enoti 

minil v znamenju projekta 
Zdravje v vrtcu. Osredotočili smo 
se predvsem na pomen zdravja za 
naše telo in zobe. Pogovarjali smo 

se, kako lahko poskrbimo, da smo 
bolj zdravi, ter kakšna hrana je pri-
merna za naš zdrav razvoj telesa 
in dobro počutje. Ugotovili smo, 
da moramo na dan pojesti čim 

več sadja in zelenjave, se veliko 
gibati na svežem zraku ter skrbeti 
za higieno telesa in zob. Projekt 
smo končali z obiskom zoboz-
dravniške ordinacije v OŠ IG.

Hvala lepa zobozdravnici za 
topel sprejem in zabavo na zoboz-
dravniškem stolu.

Enota Studenček

S prvo delavnico od treh v okviru 
projekta Otroške radosti na kmeti-
ji je v vasi Visoko zaživel prostor, 
ki bo namenjen predvsem druže-
nju otrok okoliških vasi. V novem 
objektu bodo primarno delavnice 
za otroke pa tudi sestanki društev 
tega konca Občine, vaškega sveta 
in vseh drugih zainteresiranih sku-
pin. Prostor omogoča brezžično 
spletno povezavo, videoprojekci-
jo ter se lahko uporablja tudi za 
predstavitve in seminarje.

Glavna tema prve delavnice so 
bile živali v obliki papirnatih lutk. 
Delavnica je minila v izjemno pri-
jetnem in sproščenem  vzdušju. 
Otroci so se naučili, kako lahko 
iz preprostih materialov izdelamo 
čudovite lutke in se z njimi poigra-
mo. Žabe, miške, muce, kužki, levi 

in medvedi so ob koncu delavnice 
oživeli s spretnimi prstki in skupaj 
zapeli.

 
Delavnico je pripravila in vodila 

Zuhra Jovanovič, ki je s svojimi 
kreativnimi idejami poskrbe-
la, da je bil program prilagojen 
vsem starostnim skupinam otrok. 
Nasmejali in poigrali pa smo se 
tudi starši. 

Naslednja delavnica – likovna 
– bo 18. februarja, 11. marca pa 
bomo vstopili še v svet računal-
ništva.  

Se vidimo v petek ob petih pri 
Petkovih na Visokem!

Vabljeni!
Pavel Petek

Zuhra Jovanovič

TURISTIČNA KMETIJA PETEK
vabi na

OTROŠKE RADOSTI 
NA KMETIJI.

LIKOVNA DELAVNICA

RAcUNALNIsKA DELAVNICA

Za več informacij pokličite 031 604 481 (Pavel) 
ali 040 29 29 75 (Zuhra).

Delavnice se izvajajo v okviru projekta 
Otroške radosti na kmetiji, ki je sofinanciran s sredstvi 

EU iz programa LEADER in so brezplačne!

Evropski kmetijski sklad za razvoj podeželja
Evropa investira v podeželje

v petek, 18. 2. 2011, ob 17. uri

v petek, 11. 3. 2011, ob 17. uri

Otroške radosti na 
kmetiji –  
Živalce so zapele!

V petek, 28. 1. 2011, smo se na Turistični kmetiji Petek na Visokem 
dobili na otroški lutkovni delavnici v okviru programa LEADER-LAS 
Otroške radosti na kmetiji.



Igra na snegu je zabavna. Veselje na snegu
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Veselje na snegu 
Večina nas je poskočilo od 

veslja, ko smo zagledali prve sne-
žinke, ki so poplesavale z neba. 
Tako je bilo tudi z nami. Žabice 
smo skakale in regljale še bolj kot 
po navadi, najbolj pa smo bile 
vesele, ko smo lahko svoje vese-
lje sproščale na snegu. Vse smo 
se valjale po snegu, se kepale in 
naredile sneženega moža. Mokri 
sta bili tudi Jana in Romana, saj 
smo ju z veseljem obmetavali z 
velikimi kepami.

Žabice iz enote Studenček

   KNJIŽNICA IG
VABI OTROKE NA

POLJUDNOZNANSTVENE 
DELAVNICE

V ANGLEŠKEM JEZIKU

ENGLISH MIND LAB
Explore the United Arab Emirates

V SREDO, 16. MARCA, OB 17. URI.

DELAVNICE SO BREZPLAČNE IN 
PRIMERNE ZA OTROKE Z NEKAJ 

PREDZNANJA ANGLEŠČINE OZ. ZA 
OTROKE, STARE OD 8. DO 13. LET.  

PRIDITE, ZABAVNO BO!

KNJIŽNICA IG
VABI VSE MALE IN VELIKE PUSTNE 

ŠEME, 
DA SKUPAJ PREŽENEMO ZIMO IN 

PRIKLIČEMO POMLAD NA

PU S T NI  

USTVARJALNI 
D E L AV NICI

V TOREK, 1. MARCA, OB 17. URI.

O b i š č i te  s p l e t n i  p o r t a l  O b č i n e  I g  n a :  w w w.obcina-ig.si .



VODENJE
 PO RAZSTAVAH

življenje in delo Frana Govekarja, 
Koliščarji z Velikega jezera in 
priložnostna razstava – 30 min

1,5 eur/

osebo

Naša stojnica je bila dobro obiskana.

Najava skupin na GSM: 
030/648-910 – Jožica

V 
DEŽ

ELI KOLIŠČARJEV
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VODENJE 
PO RAZSTAVAH

IN VODENJE PO IGU
•	življenje	in	delo	Frana	Govekarja,	Koliščarji	z	Velikega	 

jezera in priložnostna razstava  

•	Ogled	kipa	Barjanke,	cerkve	sv.	Martina,	izvira	
Iščice in starega dela Iga – 60 min

3 eur/

osebo

TURISTIČNO INFORMACIJSKA 
PISARNA DRUŠTVA FRAN GOVEKAR

Odprto:
•	Pon.–pet.:	od	16.00	do	19.00
•	Sob.,	ned.:	od	9.00	do	12.00

Brezplačno  vodenje z našimi lokalnimi vodniki po razstavah:  
v soboto, 26. februarja 2011, ob 11.00.

V pisarni lahko za samo 12 eur kupite DVD s 4. koliščarskega dne ter spominke in druga gradiva.

Vabljeni!

t u r i z e m
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Ig na sejmu Turizem in prosti čas
Zadnje dni letošnjega janu-

arja je mesto Ljubljana na 
Gospodarskem razstavišču gostilo 
sejem Alpe-Adria, Turizem in pro-
sti čas. Organizatorjem je uspelo 
na enem mestu združiti turistič-
no ponudbo regije Alpe-Jadran, 
italijanske, madžarske, hrvaške 
in slovenske regije. Poleg regije 
Alpe-Jadran pa je svojo ponudbo 
predstavilo tudi nekaj bolj odda-
ljenih držav – države nekdanje 
Jugoslavije, Turčija in Španija. 
Razstavljavci so na sejmu predsta-
vljali štiri kategorije preživljanja 
prostega časa in oddiha – počitni-
ce po smereh, aktivni oddih, izlete 
in popotniške avanture. V vlogi 
regije partnerice so se na sejmu 

letos predstavile tudi Dolenjska, 
Bela krajina in kočevsko-ribniško 
področje, ki so se združile kot 
smer s ciljem povezave razdroblje-
ne turistične ponudbe regije. Na 
sejmu so se ta področja predstavi-
la pod geslom Stavimo na drugač-
no doživetje in svojo turistično 
ponudbo združila v pet sklopov 
– zdravje in sprostitev, aktivne 
počitnice, po poteh dediščine, 
turizem v zidanici ter kulinarika  
in vino. V tem okviru je na prire-
ditvi sodelovala tudi občina Ig,  
ki je v dveh dneh na tem sejmu  
predstavljala svojo turistič-
no ponudbo v organizaciji Tu- 
rističnega društva Kurešček s 
sodelovanjem društev TD Iška vas, 

TD Fran Gove-
kar, Društva Za- 
potok in KD 
Mokrc. 

S ponosom 
smo obiskoval-
cem sejma pred-
stavili lepote 
Barja s koliščar-
ji, sotesko Iške, 
dolino Drage, 
Krim, Mokrc 
ter Kurešček. 
Bodoče popo-
tnike smo sezna-

nili s kolesarskimi in pohodniškimi 
potmi v naši občini, predstavili 
smo tudi kulturno in zgodovinsko 
dediščino našega kraja pa tudi 
odgovarjali na vprašanja: »Kje že 
sta Občina Ig in Kurešček, pa sote-
ska Iške? Tako blizu Ljubljane ste, 
pa ne poznamo teh krajev! Kako 
vas najdemo, kaj lahko vidimo ali 
doživimo in kaj nam lahko ponu-
dite?« Veseli smo bili, ko so turisti 
iz Avstrije in Berlina povpraševali 
po Kureščku, cerkvi Marije kraljice 
miru in  hribu Kurešček kot hribu 
z veliko bioenergije. 

Kakšno je bilo zanimanje za turi-
stično ponudbo našega področja, 
je tudi podatek, da smo v dveh 
dneh razdelili več kot tisoč izvo-
dov reklamnih letakov in zloženk. 
Pa še več bi jih lahko, če bi imeli 
kaj več  kakovostnih prospektov 
in zemljevidov našega turistične-
ga področja. Tudi za naše turistič-
no društvo TDK je bil ta sejem 
dobra izkušnja, saj smo se zave-
deli, da smo na področju turizma 
res še začetniki, da moramo še 
veliko narediti za promocijo naših 
krajev in se v ta namen povezati 
še z drugimi turističnimi društvi, 
kot to počnejo drugod, in so zato 
tudi prodornejši in uspešnejši. V 
tem in prihodnjih letih bo zato 

med dru-
gim naš 
cilj te pri-
manjkljaje 
postopno odpravljati, izboljšati 
turistično prepoznavnost naših 
krajev in popestriti turistično 
ponudbo v naši občini. 

Da smo lahko dobro zastopa-
li naše področje, se moramo za 
sodelovanje in gradiva zahvaliti 
Občini Ig in vsem sodelujočim 
društvom, gospodu župniku 
Antonu Koširju, Turistični kmetiji 
Petek, Konjeniškem klubu Ranč 
Zapotok pa tudi Ženskemu pev-
skemu zboru Žene dveh vasi pod 
vodstvom Klementine Mikec 
Korpič, ki so na našem razstav-
nem prostoru zapele nekaj lepih 
pesmi ter sodelujočim in obisko-
valcem popestrile dan. 

Turizem spodbuja prijateljstvo, 
sodelovanje in medkulturni dia-
log, zato se bomo trudili in ga 
razvijali tudi v prihodnje.

Braco Vukosavljević,
predsednik TD Kurešček



Jaslice v naravni velikosti                                       Foto: Kaja Špruk

Igrica Mojca Pokraculja

Pridne otroke je obdaroval Miklavž.

Miklavževanje v Iški vasi 
Tudi lani smo 6. decembra 

2010 v kulturni dvorani v Iški 
vasi organizirali že tradicional-
no miklavževanje za otroke Iške 
vasi, Iške in Gornjega Iga. 

Na pomoč so nam priskočili 
člani KUD Iška vas, ki so za otro-
ke pripravili že malo pozabljeno 
otroško igrico Mojca Pokraculja. 
Ob predstavi so otroci zelo uži-
vali in se zabavali na koncu pa 
smo skupaj priklicali Miklavža, ki 
je letos prišel v družbi angelčkov 

in dveh zelo zabavnih parkljev. 
Otroci so tudi letos Miklavžu 
obljubili, da bodo še naprej tako 
pridni, in se daril zelo razveselili.

Seveda pa so nam tudi letos 
pri obdarovanju na pomoč pri-
skočila podjetja, ki so s svojimi 
sponzorskimi darili omogočila, 
da so bila darila še bogatejša in 
pestrejša, to so: Mercator, d. d., 
Mobitel, d. d., in Agencija Cekin, 
d. o. o.

Hvala tudi članom KUD Iška 
vas, ki se vsako leto potrudi in 
pripravi program za otroke, kot 
tudi podjetju TERRA R.B., ki je 
letošnje leto poskrbelo za kostu-
me.

Meta Jelen
TD Iška vas
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Veseli december pod Krimom 
Miklavževanje

Mladi člani TD Krim so na pred-
večer Miklavža pripravili sprevod 
Miklavža. Miklavž je s svojim 
spremstvom – parklji in angelčki 
– obiskal otroke vasi Vrbljene in 
Strahomer ter jih obdaril z majh-
nim darilom. Seveda pa Miklavž 
ni pozabil tudi na starejše vaščane 
obeh vasi – tudi njim je dal majh-
no darilo, ki so ga bili zelo veseli. 

Jaslice na hipodromu
Jaslice, ki jih člani Turistične 

društva Krim postavljamo na 
hipodromu, so že tradicionalne, 
saj smo jih letos postavili že 14. 
leto zapovrstjo. Tudi letos smo jih 
postavili v sklopu novega kozolca 
in lesenega jurčka, ki sta posta-
vljena na hipodromu. Vsako leto 
jaslicam dodamo nekaj novega, 
tako da se jaslice vsako leto malo 
dopolnijo. Prejšnje leto smo naba-
vili nove figure za pastirje, letos pa 
nove ovčke, ki jaslice zelo pope-
strijo. 

Jaslice so si obiskovalci lahko 
ogledali v času od božiča pa vse 
do svetih treh kraljev – 6. januarja 
2011.  

Žegnanje konj  
Na hipodromu Vrbljene v 

občini Ig je potekalo letos že 13. 
žegnanje konj, ki smo ga skupaj 
pripravili člani Turističnega dru-
štva Krim in Konjerejskega dru-
štva Krim pod pokroviteljstvom 

Občine Ig. Letos se ga je udeležilo 
39 konj tako iz domače kot tudi 
iz sosednjih občin. Zanimivost je 
tudi, da sta dve konjski vpregi iz 
Št. Jurja pri Turjaku do hipodro-
ma potrebovali debeli dve uri, da 
sta prispeli na žegnanje. Ob 10.30 
uri je konjenica Konjerejskega 
društva Krim začela povorko po 
hipodromu na prireditveni pro-
stor, kjer je domači župnik Srečko 
Golob opravil obred in blagoslov 
ter vsakemu konju ponudil košček 
kruha s soljo. Blagoslov se je začel 
z državno himno Zdravljico, saj 
je na ta dan tudi državni praznik 
dan samostojnosti in enotnosti. 

Himno je zapel cerkveni mešani 
pevski zbor Tomišelj, nato pa je vse 
prisotne nagovoril še župan obči-
ne Ig Janez Cimperman in ob tej 
priložnosti vsem prisotnim zaželel 
vesele praznike ter vse dobro v 
letu 2011. Po žegnanju konj in 
blagoslovu jaslic, ki so jih postavili 
člani TD Krim, je pod kozolcem 
TD Krim sledilo družabno srečanje 
tako krajanov in lastnikov konj kot 
tudi vseh ljubiteljev konj. Da je 
beseda tekla lažje in bolj sprošče-
no, so poskrbeli članice in člani TD 
Krim, ki so vsem prisotnim postre-
gli z zeljem, žganci, pečenico ter 
kuhanim vinom, ki je pogrelo vse 

prisotne, saj je bilo čisto pravo 
zimsko vreme. 

Za vse navedene dogodke si 
lahko ogledate fotografije na naši  
novi spletni strani www.td-krim.si. 

Naj se v imenu Turističnega dru-
štva Krim zahvalim prav vsem, ki 
ste pomagali pri vseh naših prire-
ditvah, ki so potekale decembra. 
Če ne bi bilo toliko pridnih rok, se 
takih prireditev ne da pripraviti. 

Zato še enkrat lepa hvala vsem! 

Darja Modic
Turistično društvo Krim



Osnovno varstvo opravimo tudi na hruški.                                                        Foto: Klub Gaia
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Spomladanska zaščita in krepitev sadnih dreves 

Eko sklad 

Pred zmrzaljo se lahko zašči-
timo že z izbiro primerne lege. 
Tako sadovnjaka nikoli ne sadimo 
v vrtačo ali neprevetreno doli-
no. Izogibamo se tudi sajenju ob 
južne stene hiše, saj se tam sadike 
hitreje ogrejejo in začnejo prehi-
tro odganjati. 

Drevesa utrjuje zmerna rez
Z obrezovanjem sadnega drev-

ja ne prehitevamo, dela se loti-
mo, ko je zunaj vsaj nekaj stopinj 
nad ničlo. Najprimernejši čas je v 
drugi polovici februarja, obrezuje-
mo pa lahko tudi v začetku marca 
– tako bo drevo zraslo skoraj pol 
manj, kar pa je pravzaprav naša 
želja in cilj. Vedeti moramo, da 
močna in prezgodnja rez spod-
buja krepkejšo rast. Zmerni smo 
tudi pri letni rezi. Vsaka pretirana 
rez v avgustu namreč lahko pov-
zroči pozno odganjanje poganj-
kov, ti pa so od aprila dalje zelo 
občutljivi za zmrzal.

Preprost ukrep proti zmrzali 
je tudi beljenje dreves in debe-
lejših vej z naravnim zaščitnim 
sredstvom bio plantella protekt. 
Sončni žarki se odbijejo od bele 

barve premaza, zato se drevo 
prebudi tudi 3–4 dni pozneje. 
Teh nekaj dni je spomladi zelo 
dragocenih, beli zaščitni premaz 
pogosto drevesa zaščiti tudi 
pred napadi divjadi, uniči pa še 
kar nekaj zimskih jajčec različnih 
škodljivih insektov. Sneg in veter 
pogosto polomita kakšno od vej, 
to pa lahko povzroči okužbo dre-
vesa. Rane zato ravno izrežemo, 
očistimo in namažemo z bio plan-
tella arbosan smolo.

Na pozabimo na pravočasno 
škropljenje

Ob koncu zime drevesa 
natančno pregledamo, pri 
tem pa smo pozorni na različ-
ne bolezni in škodljivce, ki se 
že prebujajo iz zimskega spa-
nja. Kot zaščito pred boleznimi 
februarja ali najpozneje prve dni 
marca, ko je sadno drevje še v 
popolnem mirovanju, uporabi-
mo pripravek na osnovi bakra 
vivera cuprablau-z. To opravilo 
je še posebno pomembno pri 
breskvah, saj se v nasprotnem 
primeru breskovi kodravosti 
skorajda ne moremo izogniti. 

Škropljenje z bakrenim priprav-
kom bo koristno tudi za jablane, 
hruške in drugo koščičasto sadje. 
Ko drevje začne brsteti, je čas za 
drugo škropljenje. Tokrat vivero 
cuprablau-z zmešamo z ekološkim 
pripravkom na osnovi ogrščične-
ga olja bio plantella prima, ki uniči 
zimska jajčeca škodljivcev pa tudi 
uši, ki se zaradi toplega vreme-
na že izležejo iz jajčec. V škro-
pilnici najprej zmešamo bakreni 
pripravek, ki bo preprečil širjenje 
bolezni, nato pa primešamo še 
bio plantella primo in drevesa s 
tako pripravljeno mešanico teme-
ljito poškropimo. Pozorni smo, da 
drevesa dobro oblijemo, brozga 
naj doseže vse skrite kotičke na 

lubju. To storimo v mirnem delu 
dneva, zjutraj ali pozno popoldne, 
ko zunaj ne piha. Priporočljivo je, 
da se ob škropljenju temperature 
gibljejo vsaj 5 °C nad ničlo. 

Davor Špehar, 

strokovnjak Kluba Gaia

Če se tudi vi vsako leto sprašujete, 
kdaj je pravi čas za prva dela v sadov-
njaku, za nasvet povprašajte Gaijne 
strokovnjake na brezplačni telefonski 
številki 080 81 22 oziroma kliknite na 
www.klubgaia.com.

Eko sklad objavlja javni poziv 
za nepovratne finančne spod-
bude občanom za nove naložbe 
rabe obnovljivih virov energije 
in večje energijske učinkovitosti 
stanovanjskih stavb. 

Finančne spodbude po tem 
javnem pozivu so: 
– vgradnja solarnega ogreval-

nega sistema v stanovanjski 
stavbi,

– vgradnja kurilne naprave za 
centralno ogrevanje stano-

vanjske stavbe na lesno bio-
maso,

– vgradnja toplotne črpalke za 
pripravo sanitarne tople vode 
in/ali centralno ogrevanje sta-
novanjske stavbe,

–  vgradnja prvega sistema cen-
tralnega ogrevanja pri obnovi 
stanovanjske stavbe v prime-
ru priključitve na daljinsko 
ogrevanje na obnovljiv vir 
energije,

– vgradnja lesenega zunanjega 
stavbnega pohištva pri obno-

vi stanovanjske stavbe,
– toplotna izolacija fasade pri 

obnovi eno- ali dvostanovanj-
ske stavbe,

– toplotna izolacija strehe oziro-
ma podstrešja pri obnovi eno- 
ali dvostanovanjske stavbe,

– vgradnja prezračevanja z vra-
čanjem toplote odpadnega 
zraka v stanovanjski stavbi,

– gradnja ali nakup nizkoener-
gijske in pasivne stanovanjske 
stavbe,

– nakup stanovanjske enote v 

večstanovanjski stavbi, zgra-
jeni ali prenovljeni v pasiv-
nem energijskem razredu.

Javni poziv in dokumentacija 
za prijavo z obrazci je na voljo na 
spletni strani www.ekosklad.si v 
rubriki Razpisi. Dodatne infor-
macije o javnem pozivu so na 
voljo po telefonu na telefonskih 
številkah 01 241 48 (ali zadnji 
številki 61 ali 72 ali 28 ali 68).

Andreja Zdravje

Ob prvih otoplitvah se drevesni sokovi začnejo pretakati po 
rastlinskem tkivu, to pa lahko že ob nekoliko hladnejših nočeh vodi 
v zmrzovanje občutljivih tkiv in s tem v nastanek nepopravljive 
škode. Tako je pomembno, da drevesa pred zmrzaljo pravočasno 
zaščitimo, zgodaj pomladi pa ne smemo pozabiti tudi na osnovno 
varstvo pred boleznimi in škodljivci.



Slovesno mašo je vodil Anton Košir. 
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Licitacija krač v Tomišlju
Praznik sv. Antona puščavnika, 

zaščitnika domačih živali, smo 
letos v Tomišlju praznovali tretjo 
nedeljo v januarju. Najprej smo 
se farani udeležili slovesne maše, 
ki jo je vodil salezijanec Anton 
Košir. Pri pridigi se je dotaknil tudi 
stisk sodobnega človeka. Te stiske 
so težke, kar kaže močan porast 
samomorov v zadnjih sto letih. 
Najhujša stiska je, če človek izgubi 
vero, saj tako izgubi tudi upanje. 
Sodobni človek ne veruje in si 
hoče sam ustvariti srečo, svoj raj 
na zemlji. Vedno znova mu spo-
dleti, ker pa nima vere, ob spodle-
telih poskusih izgubi tudi upanje.

Sledila je licitacija krač, ki ima 
pri nas že dolgo tradicijo. Farani 
so darovali polno košaro mesnih 
izdelkov, kupci niso varčeva-
li in dražitelj ni imel malo dela. 

Domače gospodinje so nas pod-
prle s pecivom, čajem in kuhanim 
vinom. Za boljše vzdušje pa je skr-
bel ansambel Podkrimski falotje. 
Zbral se je kar lep kupček evrov, 
ki jih bomo namenili za poplačilo 
dolgov, ki so nastali pri obnovi 
cerkve. Sv. Anton je bil gotovo 
zadovoljen. 

Starejši farani so mi povedali, 
kako priljubljen je bil ta praznik. 
Tako so kmetje darovali mesne 
izdelke za licitacijo celo v obdo-
bju obvezne oddaje in lakote po 
drugi svetovni vojni. Oblast, ki je 
takrat ravno ustvarjala svoj raj na 
zemlji, je izdelke zaplenila, župni-
ka pa zaprla. Raj na zemlji je pro-
padel, licitacija, vera in upanje pa 
so ostali. 

Dejan Kuralt

Ž I V L J E N J E  Ž U P N I J

Začetni tečaj 
angleškega 
jezika

Z začetnim tečajem angleščine smo 
začeli sredi decembra 2010 v Mladinskem 
domu Ig. Število udeležencev je bilo veli-
ko, zato sta nastali dve skupini, ena poteka 
ob sredah, druga ob petkih. Predvsem so 
se na tečaj prijavili tisti, ki radi potujejo 
in spoznavajo tuje kulture, tisti, ki si želi-
jo znanje nadgraditi, tisti, ki popazijo na 
vnuke in so ti že seznanjeni z angleščino, 
tisti, ki menijo, da brez angleščine danes 
že ne gre več, in tisti, ki imajo hčerke ozi-
roma sinove poročene v tujini. 

Program angleškega tečaja temelji 
predvsem na konverzaciji, vendar brez 
slovnice tudi ne gre. Končni cilj je, da bi 
vsak udeleženec pridobil osnovno znanje 
za rezervacijo počitnic, komunikacijo v 
hotelu, restavraciji, potepanju po turistič-
nih znamenitosti, nakupovanju itd. 

Pogovor pa velikokrat zaide na različne 
izkušnje pri popotovanjih in spoznavanju 
različnih kultur.

Ob koncu 30-urnega tečaja bo 15 udele-
žencev aprila za 4 dni odšlo na strokovno 
ekskurzijo v London, kjer bomo preizkusili 
svoje znanje angleškega jezika in spoznali 
angleško kulturo tudi od blizu, ne samo 
prek knjige. 

Vesna Mielitz

TOČKA VSEŽIVLJENJSKEGA UČENJA
v Medgeneracijskem centru, Troštova ulica 5, Ig

Delavnica računalniške  
obdelave fotografij

s programi, kot sta Photoshop in Lightroom.

S pridobljenim znanjem boste izboljšali svoje posnete in še 
neposnete fotografije.

Delavnico bo vodil Dejan Veranič in bo potekala ob torkih:

1., 15. in 22. marca od 19.00 do 21.00
v prostorih Medgeneracijskega centra Ig, Troštova 5, Ig.

Prijave do 25. februarja 2011 oz. do zapolnitve mest.

SVETOVANJE:  
vsako prvo in tretjo 
sredo v mesecu
(16. februar, 2. in 16. 
marec 2011) od 10.00 
do 16.00

Špela Jurak, mentorica na točki vseživljenjskega učenja dru-
štva Fran Govekar Ig
Izven uradnih ur: spela.jurak@cdi-univerzum.si
Telefon: 01 583 92 75
Naslov: CDI Univerzum, Grošljeva 4, 1000 Ljubljana
Več o brezplačnih možnostih izobraževanja v Ljubljanski urbani 
regiji: www.cvzu-lur.si
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Javni razpis za čebelarjeObvestila  
svetovalne službe 

Ministrstvo za kmetijstvo goz-
darstvo in prehrano je objavilo 
javni razpis za oddajo vlog v okvi-
ru sklopa tehnična pomoč čebe-
larjem za leto 2011 – sofinanci-
ranje nakupa čebelarske opreme 
– pomoč čebelarjem začetnikom.

Vlagatelji za ukrep Sofinan-
ciranje čebelarske opreme – sofi-
nanciranje nakupa čebelarske 
opreme so čebelarji, ki opravljajo 
čebelarsko dejavnost na ozemlju 
RS ter izpolnjujejo predpisane 
pogoje za dodelitev sredstev.

Upravičeni stroški so stroški 
za nakup opreme iz prejšnjega 
odstavka, ki so nastali in bili plača-
ni med 16. oktobrom 2010 in 31. 
avgustom 2011. Delež sofinanci-
ranja je 80 odstotkov skupne vre-
dnosti neto (brez vštetega DDV) 
izvedenega nakupa čebelarske 
opreme iz tega razpisa. 

Več informacij glede razpisa na 
tel. 01/580 77 92 ali po e-pošti: 
aktrp@gov.si. Razpisna dokumen-
tacija je objavljena na spletni stra-
ni ministrstva.

Andreja Zdravje

Do 31. marca 2011 je čas za vla-
ganje zahtevkov za povrnitev tro-
šarine za pogonska goriva v letu 
2010. Za leto 2010 ni sprememb 
v primerjavi s predhodnim letom. 
Tudi obrazec ostane enak. Priložen 
je obrazec za fizične osebe pa 
tudi krajši pisni prispevek. V njem 
je na koncu namig, kako ravnati, 
če vlagatelj ne pozna natančnih 
podatkov o površinah, za katere 
vlaga zahtevek (ne vpisati podat-
ka in se tako izogniti popravljanju 
zahtevka). 

Dodatne informacije tudi na 
spletni strani carine: http://www.
carina.gov.si/si/informacije/obca-
ni/vracilo_trosarine_obdeloval-
cem_zemljisc/.

S 1. marcem 2010 se  
Kmetijsko svetovalna služba, 
enota Ig, znova seli na loka-
cijo na Igu, in sicer na naslov 
Gasilska ulica 10, 1292 Ig, 
Telefon 01/290 94 62.

Zlatko Krasnič,
kmetijski svetovalec

I Ž A N S K A  P A Ž A R N A

Praznično vzdušje na Škriljah
Dragi člani in članice PGD 

Škrilje ter dragi vaščani in vaščan-
ke, v imenu PGD Škrilje se iskreno 
zahvaljujemo za vaše prispevke 
in članarine, ki ste jih prispevali 
našim predstavnikom, ki so vas 
obiskali konec lanskega leta in 
vam zaželeli srečno leto 2011 ter 
vas simbolično obdarili z našim 
koledarjem PGD Škrilje. Ob obisku 
so vas povabili na ponovoletno 
srečanje 8. januarja 2011, ki smo 
ga organizirali v gasilskem domu 
Škrilje.

Srečanje je bilo v zelo prije-

tnem vzdušju članov in članic, 
vseh delujočih skupin, veteranov 
in veterank članov in članic skupi-
ne A ter članov in članic skupine B. 
Spoznali in poveselili smo se tudi 
z vaščani, ki so se v naše kraje šele 
preselili. 

Na povabilo so se odzvali tudi 
predstavniki gasilske zveze Ig ter 
predstavniki sosednjega društva 
Golo. 

Ob tej priložnosti bi se radi 
zahvalili tudi gospodinjam, ki so 
prispevale sladke dobrote, s kate-
rimi smo okrasili omizje. 

Srečanje smo začeli ob napo-
vedanem času, pa kaj bi zgubljali 
čas, ko pa nam ga za veselje še 
tako prehitro zmanjka. Skupaj s 
prijatelji in vaščani smo si nekate-
ri ponovno voščili prijetno novo 
leto, v katerega smo zakorakali, 
potem pa smo poklepetali in se 
nasmejali šalam. Ko so muzikanti 
prijeli za harmonike in trobento, 
smo zapustili okrašene mize in 
se zavrteli ob prijetnih melodijah. 
Kot vidite, nam ni ničesar manj-
kalo.

Kot pravijo, prazen žakelj ne 
stoji pokonci, in tudi za 
to so poskrbeli gasil-
ci, saj pravijo, da brez 
dobre malice ne gre. 
Kuhar Franci je pripravil 
okusen pasulj z mesom 
ter tako poskrbel, da 
smo si nabrali dovolj 
moči  za zabavo do 

poznih oziroma zgodnjih jutra-
njih ur.

Dragi člani, članice, vaščani in 
vaščanke, hvala, da sta se odzvali 
našemu povabilu. Prepričani smo, 
da vam ni žal, saj je zabava v celoti 
uspela.

Vašo udeležbo pričakujemo tudi 
v prihodnje, ko bomo pripravili 
zabavo oziroma srečanje, vabljeni 
pa ste tudi vsi, ki se tokrat niste 
udeležili srečanja. Ne bo vam žal.

Saj veste, kako pravijo – ni vse 
za vse, se pa za vsakega nekaj 
najde.

Svoje pohvale, graje, ideje, 
mnenja in podobno lahko pre-
berete oziroma objavite na med-
mrežju na domeni: http://www.
skrilje.si/, ki jo ureja oziroma je 
za vas na voljo Tomi Meglenov 
oziroma NORM STUDIO, e-pošta: 
tomi@normstudio.com.

Marina Plantan 

Cenik oglasnega prostora v Mostiščarju:
Tip oglasa Cena z DDV
Cela stran 240 €
Pol strani 130 €
Tretjina strani 90 €
Četrtina strani 75 €
Osmina strani 40 €
Zahvala/čestitka 15 €
Ob naročilu več zaporednih oglasov se obračuna popust: 
• za naročilo 5 zaporednih oglasov (pol leta) –5 %
• za naročilo 10 zaporednih oglasov (celo leto) –10 %
Cena barvnega oglasa je višja za 10 %. 

  Občina Ig, Govekarjeva cesta 6, 1292 Ig

Uradne ure sprejemne pisarne:
ponedeljek:  od 8. do 12. ure
sreda:  od 8. do 12. ure in od 13. do 17. ure
petek:  od 8. do 12. ure

V sprejemni pisarni so vam na voljo splošne informacije, 
obrazci vlog in navodila za njihovo izpolnjevanje ter 
informacije o predpisanih prilogah. 

Telefon: 01 280 23 00



z e l e n a  b r a t o v š č i n a

w w w . o b c i n a - i g . s i

M O S T I Š Č A RG L A S I L O  O B Č I N E  I G  •  f e b r u a r  2 0 1 1

2 7

Povoz divjadi
Glede na vedno večje število 

tovrstnih nesreč je prav, da se 
dotaknemo tudi te pereče teme. 
Za uvod nekaj statističnih podat-
kov. 

V Sloveniji beležimo približno 
6.800 povozov divjadi na leto, 
po mnenju strokovnjakov pa je 
številka še občutno višja, saj veli-
ko voznikov tovrstne nesreče ne 
prijavi. Trk s prostoživečo živaljo 
je za žival praviloma usoden, kar 
pa je le del žalostne zgodbe, ki 
je kljub veliki številki in resnim 
posledicam za varnost udeležen-
cev v prometu kot tudi visokim 
materialnim davkom prepogosto 
prezrta tema.

Zanimiva je tudi primerjava s 
številkami in izkušnjami iz drugih 
okolij. V Evropi na primer se zgodi 
več kot 500 tisoč tovrstnih trkov 
na leto, v katerih izgubi življenje 
približno 300 ljudi, 30 tisoč pa je 
poškodovanih. Ogromna je tudi 
gospodarska škoda, saj letno pre-
sega milijardo evrov. 

Zmanjšanje možnosti za trk z 

divjadjo in drugimi prostoživeči-
mi živalmi se začne že pri načrto-
vanju novih cestnih tras, saj te naj-
bolj korenito zarežejo v življenjsko 
okolje divjih živali ali pa jim, kot 
pogosto opozarjamo predvsem 
lovci, presekajo prehrambeno, 
paritveno ali kakšno drugo seli-
tveno pot. Na mestih, kjer živali 
ne morejo varno prečkati cestnih 
povezav ali kjer je možnost naleta 
in trka še posebej velika (v goz-
dnih ali senčnih predelih cest, ob 
robovih večjih jas in podobno), 
so različne možnosti za reševa-
nje tovrstne problematike. Poleg 
postavitev t. i. kemičnih ograj, 
namestitev najrazličnejših odsev-
nikov in drugih pripomočkov za 
odvračanje divjadi od vozišča itd. 
pa za varnost lahko največ storimo 
vozniki sami. Ob prilagojeni vožnji 
razmeram na cesti, opazovanju 
okolice in vsaj delčku poznavanja 
obnašanja divjadi bomo zago-
tovo zmanjšali možnost trka ali 
povoza. Dobro je vedeti, da se 
možnost za trk z divjadjo skozi 

leto močno spreminja. Pri srnja-
di na primer sta najbolj nevarna 
meseca april in maj. Možnost, da 
pred avto skoči srnjak, pa ostaja 
visoka tudi večji del poletja in 
jeseni. Jelenjad najpogosteje na 
cesto zaide v jesenskih in zimskih 
mesecih. Najpogosteje prihaja do 
trkov z divjadjo med 5. in 7. uro 
zjutraj, v večernem času pa med 
18. in 22. uro. 

O tovrstno najbolj nevarnih 
cestnih odsekih v lovišču naše LD 
sem pisal že v aprilski številki. Ti 
so v lanskem letu in letih poprej 
terjali velik krvni davek. 

A vedno le ni tako hudo. Opisal 
bom dogodek, ki se je zgodil v 
začetku januarja letos. Tistega 
večera (četrtek, 13.) sem bil pri 
lovskih tovariših Antonu in 
Matjažu Gerbcu na Igu. Lovsko 
debato je prekinil telefonski klic 
o povozu srnjadi na cesti v smeri 
proti Kureščku. Z Matjažem sva 
hitro pripravila vse potrebno in 
odhitela na kraj nesreče. Ob robu 

cestišča je bilo veliko avtomobi-
lov, še več pa opazovalcev, ki so 
hoteli videti, kaj bo. Srna (lan-
ski mladič) je imela vidno (povr-
šinsko) poškodbo sprednje leve 
noge, bila pa je seveda tudi v 
šoku. Že pred najinim prihodom 
je poškodovani srnici pomagala 
(tudi z dajanjem bioenergije) dr. 
Mira Omerzel Mirit iz Škrilj, ki se je 
s svojo družino ustavila na kraju 
nesreče. Mladič se je po določe-
nem času dvignil na noge in v 
rahlem drncu izginil v gozd. Vsi 
skupaj smo ji zaželeli srečo ter 
čim manj takšnih in podobnih pri-
petljajev. Za vso nudeno pomoč  
doktorice in njenim prijateljem še 
enkrat hvala.

Dogodek s srečnim koncem. 
Da! A kaj, ko je takih dogodkov 
malo. Dosti več je takih, ki se na 
žalost tragično končajo. Naj na 
koncu še enkrat apeliram na nas 
vse. Največ lahko za varnost nare-
dimo sami.

Jani Šivc

Kaj storiti ob trku z divjadjo?
•	 zavarovati kraj nezgode z varnostnim trikotnikom
•	 oskrbeti morebitne poškodovance v vozilu
•	 če je bila divjad ob trku poškodovana in je zbežala v gozd, je o 

tem treba obvestiti policijo
•	 priporočljivo je (najbolje s fotografijo, tudi telefon s fotoaparatom 

bo dobra rešitev) dokumentirati kraj trka in škodo na vozilu
•	 če je žival ob trku poginila, jo je treba umakniti s cestišča  

(da preprečimo možnost naleta in s tem povzročitev 
 nove nesreče)
•	 zaradi možnosti okužbe se živali ne dotikamo  

z golimi rokami
•	 če je žival po trku še živa, je ne premikamo 
•	 o dogodku obvestimo policijo

NA KRATKO 
 

LD Ig v letu 2010 beleži naslednje izgube divjadi:
* SRNJAK  2 kos    POVOZ
* SRNA         15 kos    POVOZ
* SRNA  3 kos    POGIN
* SRNA  3 kos    ZVERI

* GAMS  2 kos    POGIN
* JELEN  1 kos    KRIVOLOV

Zaradi poplav smo imeli po strokovni oceni še:

30 %   izgub  SRNJAD
80 %   izgub POLJSKI ZAJEC

50 %   izgub FAZAN 

cena  

20,86 €

cena  

5 €
cena  

4,25 €

Na Občini Ig priporočamo naslednje naše publikacije:

Za nakup publikacij se v času uradnih ur oglasite na Občini Ig ali pa pokličite na tel. 01/280 23 00.

Predstavitveni film  
Občine Ig (DVD)

V kratkem filmu so predstavljene 
glavne naravne in kulturne lepote 
naše občine.

Turistično izletniška karta Občine Ig

Zemljevid z označenimi turističnimi 
točkami in kratkimi opisi glavnih zname-
nitosti v slovenskem, nemškem in angle-
škem jeziku. 

Krim odmev bo dal …  
Zbornik Občine Ig 2002

Zbornik sestavlja 12 prispevkov, ki bralca po-
peljejo skozi zgodovino Ižanskega od prazgo-
dovine do današnjih dni. Predstavljeni so tudi 
znani Ižanci, umetnostnozgodovinski spome-
niki in osnovne geografske značilnosti.



Jaslice v votlini ob cesti na Planinco
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6. božični pohod na Planinco (550 m) 

Zborno mesto pohodnikov je 
vedno ob 17. uri pod cerkvijo sv. 
Janeza Krstnika v Podkraju. Zbrala 
se nas je kar lepa skupina iz ižan-
ske občine in tudi od drugod. 
Vsi smo bili dobro opremljeni za 
nočni pohod. Po dobrih 15 minu-
tah hoje po gozdni cesti nam je 
naenkrat zastal korak. Poglejte, 
poglejte, kako so lepe jaslice tu 
ob cesti. Spraševali smo se, le kdo 
je bil tako dober, da se je spomnil 
postaviti jaslice z utripajočo lučko 
sredi gozda v obcestni votlini, ki 
je vsa poraščena z mahom. Ta 
pa zares zasluži vso pohvalo in 
čestitke za tako lepo in plemeni-
to dejanje. Česa tako lepega še 
nismo videli ob planinskih poteh. 
Pozneje smo izvedeli, da sta jasli-
ce postavili Darja Perme in Nežka 
Rutar iz Podkraja. Čestitamo!

Ob prihodu na Planinco je bil 
lovski dom že prezaseden, zato so 
bili nekateri kar v hodniku ali zunaj 
na prostem. Vsi smo hrano prine-
sli s seboj. Tudi letos sta zakon-
ca Majda in Andrej Suhadolnik iz 
Tomišlja prinesla več kot meter 
dolgo salamo. Visela je na jeleno-

vem rogu in je bila iz ure v uro kraj-
ša. Za ples in veselo razpoloženje 
je poskrbel ansambel Podkrimski 
falotje. Da je bilo vzdušje še lepše, 
se je v program vključila folklorna 
skupina Kulturnega društva Izviri 
Tomišelj pod vodstvom mentorja 
Jožeta Kraševca. Zaplesali so ljud-
ske plese, na harmoniki pa jih je 
spremljal Urban Kraševec.

Čakalo nas je še eno presene-
čenje. Vsi udeleženci pohoda smo 
prejeli obeske, ki so jih izdelali 
otroci iz Tomišlja in Podkraja v 
otroških delavnicah Kulturnega 
društva Izviri Tomišelj pod vod-
stvom mentorice Katarine Bah. 
Katarini smo se zahvalili za trud za 
delo z otroki in ji hkrati čestitali za 
njen rojstni dan ter ji izročili darilo. 
Enake želje in čestitke je za rojstni 
dan prejela tudi Mojca Svete iz 
Podkraja.

Ura je že zdavnaj odbila polnoč, 
ko smo se poslovili od prijazne-
ga oskrbnika lovske koče Milana 
Korena, ki je poskrbel za odličen 
planinski čaj in za tople prosto-
re. Drug drugemu smo zaželeli 

vesele božične praznike in srečno 
novo leto 2011.

Pot v dolino je bila čudovita. 
Rahlo je pihal vetrič in prijetno je 
naletaval sneg. To je bil pravi čar 

za pohodnike v božični noči, ki je 
že prešla v praznik – dan samo-
stojnosti naše države.

Jože Krašovec

Šport in rekreacija nista samo za mestnega človeka, ampak za 
vse, ki se ob obilici dela na kmetijah ali v drugih službah zavedajo 
pomena gibanja. V ta namen smo se že šestič odpravili na božični 
nočni pohod na Planinco pod okriljem Planinskega društva Krim. 
Planinca je priljubljena izletniška točka, zato so člani Lovske druži-
ne Tomišelj leta 1986 zgradili lep lovski dom.

PLANINSKO DRUŠTVO KRIM VABI

NA TRETJI  REDNI ZBOR ČLANOV 
SVOJE ČLANE IN DRUGE PRIVRŽENCE 

V SREDO, 23. MARCA 2010, OB 19. URI V GASILSKEM DOMU  
V VRBLJENU OB HIPODROMU.

Obveščamo vas tudi, da lahko poravnate članarino za 2011  
v Medgeneracijskem centru na Igu, Troštova 5, 

 vsak tretji petek v mesecu med 19. in 20. uro, ko ima društvo uradne ure, 
ali pa se dogovorite z Danijelom na tel.: 041/342369. 

Več info: www.pdkrim.si.
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Kurjenje stresnih hormonov – oblika notranjega 
treninga samozdravljenja
Znašli smo se v hitrem 
tempu življenja 

Imamo vse in za povrh še obču-
tek, da nimamo nič drugega kot 
nenehno hitenje in same teža-
ve. Lahko se zgodi, da pridemo v 
konflikt z realnim svetom, s svojo 
okolico, da imamo občutek, da 
nas porazi spremljajo vsak dan. 
Ugotovimo, da smo prazni in izčr-
pani. In kljub mnogo poskusom 
dela na sebi, naj bo to samostoj-
no ali s knjigami, zgoščenkami, 
DVD-ji, klepeti, terapijami … osta-
ja še tisoč in eno vprašanje, ki nas 
bega.

Obljube, ki si jih damo, ne delu-
jejo. Odločimo se, da letos tega ne 
storimo, saj smo slišali … da … če 
... bom zdravo živeli, redno poči-
vali, se zdravo dnevno prehranje-
vali, si postavili določene cilje, in 
ko jih bomo dosegli, se ne bomo 
brezglavo zaletavali še naprej in 
naprej … bomo uspeli. A zgodi 
se, da bomo hitro našli nov, drug 
simptom, čisto novo fobijo, strah, 
nove preoblečene stare navade. 
Vse skupaj bo dobilo samo drugo 
ime. Kaj zdaj, saj vendar ravno 
tega nočemo?

Dualnost znotraj nas
Spoznali smo, da so slabosti 

in nesposobnosti premagovanja 
težav odvisne od tega, kako se 
zadeve lotimo: naj bo v odnosih, 
komunikaciji, pri navadah ali raz-
vadah, pri lenobi ali pretiravanju z 

delom ali celo zatekanju v bolezni 
(predvsem kronične težave). Vse 
izhaja iz našega načina bivanja, 
tudi oblikovanja stavkov, odgo-
vorov, lastnih pogledov, našega 
prepričanja, kompleksov, samo-
podobe – nezmožnosti mirno 
dopustiti, da se zadeve včasih 
uredijo tudi same. Zaradi naše 
dualnosti. Stvari in težave prihaja-
jo na površje, saj smo jih pometli 
pod preprogo, tam so lepo vege-
tirale, se debelile, grele ali hladile, 
dobivale še dodatne informacije 
ter se še bolj podžigale in ustvar-
jale nemir. Vse to nam krati dobro 
počutje. Čustva so kot tanka zelo 
nežna tkanina, ki nas objema, in 
zato potrebuje različne oblike 
zdravil: terapije, obliže, objeme, 
dotike. Izgubili smo vdih in izgu-
bili smo izdih. Imamo veliko težav 
in izgovorov, ko pa že skoraj uspe-
mo, da jih odpravimo, se ponov-
no znajdemo v začaranem krogu. 
Tudi zaradi hormonov, ki še vedno 
tavajo, se nekje kopičijo, drugje 
pa jih kronično manjka. Težave, ki 
jih imamo, se nam pogosto zdijo 
nepremagljive, edinstvene, ki se 
dogajajo le nam. Toda zdaj smo 
že tako veliki, toliko obveščeni in 
ozaveščeni, da tega ne verjame-
mo več. 

Nekje globoko v sebi vemo, da 
obstaja še nekaj. Nekaj, kar nam 
bo pomagalo, da osnovne stvari 
postavimo na pravo mesto4. 

Prebudimo zdravilno energi-
jo, sestopimo s sveta ega in 
vstopimo v srce

Organizirajmo si vsakdanjik 
s pozornostjo na naše potrebe 
– in naše prioritete bodo dobi-
le druge razsežnosti, čas in volja 
bosta urejena. Pazimo na vdihe 
in izdihe. Načrtno. Stopimo  iz 
svoje dualnosti v svet ponotranje-
ne svobode. Uporabimo energijo, 
ki nam jo prinašajo red, odgo-
vornost, pozornost, mirnost ... S 
tem bomo v ravnovesju, zdravi in 
prekipevali bomo od ustvarjalno-
sti. Obvladajmo notranjo moč in 
jo pretvorimo v notranjo lepoto, 
ki izžareva in nas naredi mlado-
stne. To je naše energijsko polje, ki 
zdravi nas in okolico. Zavedajmo 
se vdiha in izdiha, saj se kot val 
naše besede razlegata skozi pro-
stranosti vesolja.

Soustvarjajmo tukaj in zdaj, 
dihajmo, zbudimo speče 
celice v možganih

V novem letu vas vabimo na 
Energijsko vadbo in sprošča-
nje, kjer se bomo kot novosti v 
tem tromesečju naučili uporabe 
vseh oblik notranjega treninga, 
tudi avtogenega treninga. Uvedli 
bomo dodatne vaje, da prilagodi-
mo in uglasimo vibracije delova-
nja vsake naše celice in notranjih 
organov. Ustvarimo ravnovesje v 
notranjosti našega telesa ter prav 

tako našega čustvenega, miselne-
ga in tudi duhovnega telesa. Vaje 
niso pretežke niti prelahke. Izvaja 
jih lahko vsakdo. Namenjene so 
tudi rehabilitaciji ali kot njeno 
dopolnilo, saj ugotavljamo, da z 
njimi pokurimo kar nekaj kalorij 
in ustvarimo obnovljeno energi-
jo. Vaje delujejo tudi zdravilno. 
Razvijamo svoje cikle zavesti, saj 
po DNK vse znanje že nosimo 
v sebi, samo izkoristiti moramo 
svoje potenciale. Vse to pa je 
pomembno za nas, da v prihaja-
jočem letu ostanemo fit, da nam 
bo zdravje služilo in da z lahkoto 
pogledamo vase in smo odgovor-
ni zase. Za leto, v katerega smo 
vstopili, vemo, da je po kitajskem 
izračunu leto zajca. Kaj vse nam 
bo natrosilo to leto in kako bomo 
to doživljali sami? 

Tudi o tem se bomo pomenili na 
Energijski vadbi, ki jo prirejamo ob 
torkih v telovadnici Osnovne šole 
Ig, od 18.30 do 19.45. Izmenjali 
bomo izkušnje in se dogovorili za 
delavnico, ki jo bomo organizirali 
v mesecu marcu 2011 v obmor-
skem kraju. Zbiramo prijave. Prav 
tako se lahko vključite na osebno 
terapijo po vnaprejšnjem dogo-
voru.

V mesecu februarju in marcu 
2011 je en obisk vadbe brezpla-
čen za vse, ki se boste priključili na 
novo. Upokojenci imajo na rednih 
vadbah dodaten popust. Vabimo 
vas torej, da se nam pridružite, 
naredite nekaj za sebe. Vsaka 
Energijska vadba je kot terapi-
ja, zato so učinki vadbe zaznavni 
po vadbi in po izkušnjah trajajo 
tudi še ves teden in več. Torej 
pogumno. Starostnih omejitev 
ni, potrebujete samo dobro voljo, 
ohlapno oblačilo in kanček rado-
vednosti, da spoznate še nekaj 
zanimivega. Lahko tudi predlaga-
te, kaj vse bi želeli od vadbe vi 
sami. To je lahko tudi idealen tre-
ning za premagovanje naporov, 
odporov in preizkušenj vsakdana. 
Zdravje čaka na nas. Ravnovesje 
nas dela srečne. Ustvarjanje nam 
kaže pot.

Hvala za vaš čas, veselimo se 
srečanja z vami in vašimi prijatelji. 

Tina Sešek,
vaditeljica in terapevtka



Slavnostni mimohod slovenske rep-
rezentance (z leve): Žan Tomazini, Mar-
tin Kodrič (trener), Klemen Janžekovič, 
Tim Janželj in Domen Hiti

Zmagovalna ekipa ŠK Ig: Jan Župec, 
Samo Rožič,Vesna Rožič in Adrijan Rožič

Samo Rožič (v sredini), na levi drugouvršče-
ni Jernej Špalir (ŠK Slovenj Gradec) in na 
desni tretjeuvrščeni Nejc Flander (ŠK Žalec)
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Nastop za državno reprezentanco in 
uspehi na domačem terenu

Pozitivni odzivi udeležencev vadb  
v vodi zavoda DIR 

Nismo se še dobro odpoči-
li od tekmovanj, na katerih smo 
avgusta, septembra in oktobra 
dosegli odlične rezultate (mladin-
ski ekipni naslov, najvišja mesta 
na pospešenih in hitropoteznih 
prventvih, zmaga ekipe na Alpe-
Adria v Avstriji), ko je Šahovska 
zveza Slovenije kar dva naša člana 
– Tima Janžlja in Domna Hitija – 
povabila v reprezentanco do 16 
let za nastop na mladinski olimpi-
jadi v Turčiji. 

Nastop za državno reprezen-

tanco je posebna čast in motiv. 
Tak nastop pa je tudi pomemben 
pri pridobivanju izkušenj za priho-
dnje nastope na največjih tekmo-
vanjih. Tako se je Slovenija prvič 
udeležila mladinske olimpijade, 
ki je potekala v  mestu Burdur 
od 26. novembra do 5. decembra 
2010. Polovico ekipe je 'prispeval' 
ŠK Ig, postava reprezentance je 
bila: 1. Žan Tomazini (iz ŠK Impol 
Slovenska Bistrica), 2. Tim Janželj 
(iz ŠK Ig), 3. Domen Hiti (iz ŠK 
Ig) in 4. Klemen Janžekovič (iz 
ŠD Tehcenter Ptuj). Njihov trener 
na olimpijadi je bil Martin Kodrič. 
Slovenija je zasedla 14. mesto 
med 22 ekipami, Tim in Domen 
sta častno zastopala naše barve in 
si izboljšala ratinške točke.

Medtem ko sta se Tim in Domen 
borila s konkurenco iz šahovsko 
močnih držav, so preostali člani 
kluba kronali tradicionalno ude-
ležbo v Osrednjeslovenski super 
ligi (kjer smo sicer zasedli 5. mesto) 
z nastopom na zaključnem turnir-

ju v Komendi. Okrepljeni z Vesno 
Rožič smo Jan Župec ter Samo in 
Adrijan Rožič zmagali v konkuren-
ci 20 ekip.

V soboto, 4. decembra, pa je 
za odličen rezultat poskrbel še 
Samo Rožič z osvojitvijo naslo-
va srednješolskega šahovskega 
prvaka za šolsko leto 2010/2011. 
Državno prvenstvo, ki je potekalo 
v Kočevju, je bilo napeto prav 
do zadnjega kroga, v katerem je 
Samo prepričljivo zmagal in s pol 
točke naskoka postal srednješol-
ski šahovski prvak. V konkurenci 
fantov je nastopilo 30 dijakov.

V šahovskem smislu je bilo izte-
kajoče se leto za ŠK Ig uspešno, 
dosegli smo odlične ekipne rezul-
tate ter rezultate v pospešenem 
šahu. Vsem, ki ste nam pomaga-
li do uspešnega tekmovanja, pa 
želi ŠK Ig poleg uradno objavljene 
čestitke še enkrat srečno 2011!

Adrijan Rožič

V preteklem letu smo v vsa-
kem članku posebej predstavi-
li vsako vadbo, zato naj tokrat 
samo povzamem ugotovitve 
tistih, ki dlje časa vadijo in vedno 
bolj spoznavajo vplive vadbe. 
Neposredno po vadbi je prisotna 
utrujenost, a bi lahko rekli, da gre 
za prijetno utrujenost, ki pripo-
more k lažjemu spancu in nasle-
dnje jutro nam od vadbe ostane 
le dobro počutje in občutek, da 
smo za svoje telo naredili nekaj 
koristnega. Občutek sproščenosti 
v sklepih in mišicah je prisoten še 
nekaj dni po vadbi. Velik napre-
dek je opaziti v koordinaciji gibov 

pri vadečih, kar je dobrodošlo pri 
povsem vsakdanjih opravilih in 
v vseh starostnih obdobjih. Ob 
dobri koordinaciji je mnogo  lažje 
in z manj napora oditi na dalj-
ši sprehod, saj je dobra koordi-
nacija predpogoj za lahkotnejše 
gibanje, kar posledično pomeni 
tudi manjšo obremenitev za kosti 
in sklepe ter manjšo utrujenost. 
Na prvi pogled je težko oceniti 
napredek v krepitvi mišic, a se 
lahko ta kaže v izboljšani telesni 
drži (zaradi premalo močnih hrb-
tnih mišic je drža pogosto uslo-
čena). Na vadbah tako skrbimo, 
da krepimo tudi mišice, ki jim v 

vsakdanjem življenju posvečamo 
premalo pozornosti. To velja pred-
vsem in tudi za t. i. mišice notranje 
enote (notranje trebušne in hrb-
tne mišice), ki jih navzven ni vide-
ti, a so zelo pomembne v vseh 
življenjskih obdobjih. Preprečijo 
oziroma zmanjšajo pojav inkon-
tinence v nosečnosti, po njej in 
tudi v obdobju starosti. Tudi sicer, 
pri povsem zdravi populaciji, ki 
ne sodi v nobeno od zgoraj nave-
denih kategorij, so te mišice izje-
mnega pomena, a se ne zaveda-
mo pomena njihove krepitve. Te 
mišice pri gibanju v vodi krepimo 
pravzaprav nezavedno, saj ohra-
njajo telesno držo in stabilnost 
trupa, tudi če je le hoja v vodi. 

Poudariti je treba, da mora 
biti posameznik osredotočen, 
ko vaditelj na vadbi nalaga vaje 
vedno večje zahtevnosti. To seve-
da pomeni, da se učimo osredo-

točiti se na nekaj in ne pustimo, 
da bi nas karkoli zmotilo. Učimo 
se torej zavestnega toka misli. To 
pomeni tudi, da vse, kar smo doži-
veli v celem dnevu oziroma tednu, 
pustimo pred vrati bazena ter se 
60 minut posvečamo le sebi in 
tako naredimo korak k bolj kako-
vostnemu življenju. Vabljeni torej, 
da se nam pridružite in prispevate 
še več pozitivnih vtisov!

Kot v preteklem letu vas vabi-
mo na vadbo v vodi za seniorje 
vsak četrtek od 19.00 do 20.00 in 
vadbo vodne aerobike ob četrtkih 
od 20.00 do 21.00.

Če vas zgoraj navedena dejstva 
niso prepričala, se z vprašanji obr-
nite na nas, in sicer smo dosegljivi 
v popoldanskem času na št.: 031 
337 437 ali po e-pošti: polona.
rozic@hotmail.com.

Polona Rožič
Zavod DIR

Tudi v letu 2011 se sodelavci zavoda DIR trudimo, da skrbimo za 
vaše dobro počutje in ohranjanje telesne kondicije. Želja vseh, ki 
delamo v zavodu, je, da bi vas več spoznalo pozitiven vpliv vadbe 
tako na telesno kot tudi psihično stanje posameznika in da bi sku-
paj izkoristili pravzaprav idealne pogoje, ki jih imamo na voljo v 
CUDV Draga.



Občina Ig na podlagi 10. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 22/98) in Meril za izbor programov športa, ki se 
sofinancirajo iz proračunskih sredstev Občine Ig in Sprememb meril za izbor programov športa, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev Občine Ig (Mostiščar, UO št. 3/04, UO št. 2/06), objavlja 

JAVNI RAZPIS
za zbiranje prijav za ŠPORTNIKA LETA IN  

EKIPO LETA 2010
1.  Skladno z Merili za izbor programov športa, ki se sofinan-

cirajo iz proračunskih sredstev  Občine Ig in Sprememb 
Meril za izbor programov športa, ki se sofinancirajo iz 
proračunskih sredstev Občine Ig (Mostiščar, Uradne ob-
jave št. 3/04, UO št. 2/06), lahko prejme priznanje Občine 
Ig za športne uspehe posamezni športnik ali ekipa.

2.  Pogoji za dodelitev tega priznanja so: 
 – nastop v mladinski ali državni reprezentanci, 
 – osvojitev medalje na državnem prvenstvu,
 – odmeven mednarodni dosežek,
 – drug pomemben športni dosežek,
 – dolgoletno delo na športnem področju. 

3.  Predlagatelji morajo oddati prijavo na razpisnem obrazcu, 
ki ga lahko dobijo na Občini Ig, Govekarjeva cesta 6, Ig, v 
času uradnih ur ali na spletni strani www.obcina-ig.si. 

 

 Prijav, ki ne bodo oddane na predpisanem obrazcu, ne 
bomo upoštevali. Obvezna priloga je potrdilo nacionalne 
panožne zveze o rangu tekmovanja.

4.  Prijave je treba poslati na naslov Občina Ig, Govekarjeva 
cesta 6, Ig, s pripisom Javni razpis-športnik/ekipa leta.

5.  Izbor bo opravil Odbor za šport.

6.  Rok za prijavo na razpis je 28. 2. 2011. Prepozno prispele 
in nepopolne prijave ne bodo obravnavane.

7.  Naziv športnik in ekipa za leto 2010 bo podeljen na 
prireditvi ob občinskem prazniku.

Datum: 2. 2. 2011
Občina Ig

Janez Cimperman, župan
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Vadba pilates – priložnost za koristno 
rekreacijo tudi v zimskem času

V letošnji zimi mraz že kar dolgo 
vztraja, zato smo morali večinoma 
nekoliko omejiti naše aktivnosti 
v naravi. Še vedno nam ostaja 
možnost vadbe v ogrevanih telo-
vadnicah.

Tudi na Igu imamo že več let v 
telovadnici osnovne šole vadbo 
pilates. Tako lahko poskrbimo za 
celotno uravnoteženost vadbe, 
ko aerobnim aktivnostim v naravi 
pridružimo še vadbo za moč, kar 
je pilates.

Osnovne značilnosti in potek 
vadbe

Metoda pilates se ukvarja pred-
vsem z mišičnimi skupinami, ki 
so pri klasičnem gibanju premalo 
ali napačno obremenjene, krepi 
trebušne mišice in razbremeni 
hrbtne mišice ter z učinkovitejšim 
dihanjem izboljša oskrbo telesa 
s kisikom. Poveča se zmogljivost 
pljuč in izboljša cirkulacija. Ker 
smo osredotočeni na dihanje in 

izvajanje gibov, izkusimo tudi 
sprostitvene učinke vadbe. 

Vadba temelji na natančnem 
izvajanju gibov in povečanju 
mišične mase, kar se pokaže pri 
boljši drži telesa in ravnotežju, 
opazno se izboljša tudi specifič-
na teža kosti in stanje sklepov. 
Pilates zato pogosto priporočajo 
fizioterapevti in ortopedi po vsem 
svetu.

Najpomembnejši učinki
Zaradi številnih učinkov za 

izboljšanje zdravja je priljublje-
nost te vrste vadbe v zadnjih letih 
vse večja, saj je primerna za vse 
starosti in fizične pripravljenosti 
ob upoštevanju načela postopno-
sti vadbe.

Vaje so zasnovane tako, da 
pomagajo razviti uravnotežen 
mišično-skeletni sistem s krepki-
mi vezmi in sklepi, boljšo držo in 
skladno obliko telesa. Z delova-

njem na srčno srčno-žilni, limfni 
in imunski sistem  pa vplivajo tudi 
na optimalno fizično in psihično 
počutje. Pomembne so tudi kot 
preventiva pred poškodbami ali 
pomoč pri rehabilitaciji ter za 
korekcijo in stabilizacijo hrbteni-
ce.

Pridobljeno znanje prenesemo 
v vsakdanje življenje, saj posta-
ne naše gibanje bolj ozaveščeno, 
precizno in varnejše.

Izvor in namen metode
Že pred več kot sto leti se je 

Američan nemškega rodu Joseph 
Hubertus Pilates s takšnim nači-
nom vadbe pozdravil tudi sam, 
zato je svoje znanje prenašal 
naprej ter učil najprej vojake in 
policiste, nato pa še baletnike, 
plesalce in sploh vse, ki so pri 
svojem delu potrebovali zdravo in 
močno telo. 

V zadnjem desetletju je vadba 
postala vse bolj priljubljena, saj so 

njeni učinki v sodobnem stresnem 
načinu življenja še kako zaželjeni.

Povabilo
Gibanje ter skrb za dobro fizič-

no in psihično počutje so temelji 
zdravega življenjskega sloga, brez 
katerega si v današnjih časih ne 
znamo več predstavljati uspešne-
ga življenja.

Pozitivne učinke vadbe kmalu 
začutimo, saj smo navdušeni nad 
novim občutenjem telesa, zato je 
pilates resnično vadba, ki nam je 
v veselje! Če menite, da bi lahko 
koristila tudi vam, se nam pridru-
žite in na brezplačni predstavitvi 
ugotovite, ali vam ustreza!

Z veseljem vam posredujemo 
dodatne informacije:

Društvo POT,  
Cesta na Kurešček 26, 1292 Ig

Milena Roter, 
tel.: 01/2862-831 in  

031/38-55-48

Milena Roter



v a b i l a

w w w . o b c i n a - i g . s i

M O S T I Š Č A R G L A S I L O  O B Č I N E  I G  •  f e b r u a r  2 0 1 1

3 2

Robert Harling

JEKLENE  
MAGNOLIJE

Vstopnina: 6 eur odrasli in 4 eur otroci

komična melodrama

Odrasla  
Gledališka  

skupina  
Pod Odrom

SOBOTA,  
19. FEBRUAR 2011, OB 19.00 

V KULTURNI DVORANI ŠKOFLJICA

Turistično društvo Iška vas in Občina Ig 

vas vabita na 

MATIJEV NOČNI 
POHOD NA KRIM
v petek, 25. 2. 2011, ob 18. uri
Zaradi vaše varnosti je edino zbirno mesto:

KRIŽIŠČE ZA GORNJI IG (IŠKA)

Obvezne so pohodniška oprema, naglavna 
svetilka in DOBRA VOLJA!

Startnina: 5 eur
VLJUDNO VABLJENI!

Udeležba na lastno odgovornost.
Več informacij na tel. 041 507 373 (Roman)

Knjižnica Ig

Vabi na ogled razstave

DENAR NA 
SLOVENSKEM
Denar je imel skozi zgodovino poleg 

plačilne vedno tudi sporočilno vrednost. 
Oglejte si zgodbo, ki jo govorita papirnati 
in kovani denar skozi obdobja slovenske 

zgodovine od Kraljevine SHS  
do današnjega evra.

Osebno zbirko razstavlja Angela Mejak.

Razstava je na ogled  
od 1. do 28. februarja 2011. 

Knjižnica Ig
vabi na potopisno predavanje

BLIZU  
DIVJIH NEBES

v ponedeljek,  
21. februarja, ob 19. uri

Nepal je starodavno kraljestvo v srcu 
himalajskega pogorja, ki ga krasijo izjemne 

naravne lepote ter starodavna kulturna 
dediščina. Iskali bomo največje mislece ter 

se podali na treking po slikoviti pokrajini Solu 
Khumbu. Srečali se bomo z budizmom, se podali 
pod vznožje najvišjih vrhov sveta, kot sta Mount 

Everest in Lotse, ter iskali jetija in snežnega 
leoparda. 

Predavanje je BREZPLAČNO in  
bo v 3. nadstropju v dvorani Centra Ig!



Obvestilo
Prihodnja številka Mostiščarja bo predvidoma izšla 11. marca 2011. 

Rok za oddajo prispevkov je sreda, 23. februar 2011. 

Svoje prispevke lahko pošljete do roka na e-pošto:  
mostiscar@obcina-ig.si oz. na naslov: 

Uredništvo Mostiščarja, Govekarjeva cesta 6, Ig. 
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v soboto, 12. marca 2011, ob 19. uri
v Športno dvorano na Igu.

Nastopajo: Ans. Stanka Petriča, Ans. Roka 
Žlindre, Ans. Bitenc, Kvintet Dori, Stane Vidmar, 

Ans. Petra Finka, Ans. Zakrajšek ter skupina 
Sosedje. Zabaval vas bo humorist Franc 

Pestotnik - Podokničar. 

Prireditev bo vodila Saša Einsiedler.
Predprodaja vstopnic od 1. marca dalje v trgovini Mercator na 
Golem, Komet baru na Igu, bencinskem servisu Petrol na Igu, 

baru SBS na Škofljici ter dve uri pred prireditvijo. 

TA PESEM  
JE ZATE

OBČINA IG IN  
DRUŠTVO UPOKOJENCEV IG

vabita na 

srečanje članov DU Ig in  
vseh občanov, starejših od 75 let, 

ki bo v soboto, 19. marca 2011,  
ob 13. uri v Športni dvorani na Igu.



Srečanje bodo spremljali kratek kulturno-zabavni 
program, nagovor župana občine Ig, skromna 

pogostitev in nadaljevanje  
druženja ob pogovoru.

Srečanje bo združeno z občnim zborom DU Ig.

Podrobnejša navodila v zvezi s prireditvijo bodo 
v vabilih, ki jih bodo člani DU in drugi starejši 

občani prejeli na dom.

Vljudno vabljeni!

Različne pojavne oblike logotipa - Društvo upokojencev Ig

MALI OGLASI
Potrebujem pasjo uto za srednje velikega psa. Če jo ima kdo na voljo 
ali jo je pripravljen izdelati proti plačilu, naj se mi oglasi na telefon 
01/286 24 34 ali GSM 041/504 826. 
Prodam nacepljena bukova drva. Možnost dodatnega razreza. Cena 
50 €/m3. GSM: 041/804 794
Najamem bivalni prostor (soba, manjše stanovanje ipd.) za eno 
osebo (gospa), na Igu ali v širši okolici, za krajše obdobje (največ eno 
leto). Inf. na tel. 070/635-038.
Prodam domačo ajdovo moko, domače zajce in zajklje z mladiči (za 
nadaljnjo rejo) ter hojev in gozdni med. GSM: 041 356 460.
Prodam barjanski travnik, k. o. Iška Loka, površina 18.363 m2 in 
11.970m2. GSM: 041 650 026

Mali oglasi so brezplačni in jih sprejemamo na naslov: 
Občina Ig, Govekarjeva cesta 6, 1292 Ig

ali na elektronski naslov: mostiscar@obcina-ig.si
Rok za oddajo malih oglasov za objavo v naslednji številki je 23. februar 2011.

        
Občina Ig, Govekarjeva cesta 6, 1292 Ig

Župan 01 280 23 02
Direktor občinske uprave 01 280 23 04
Sprejemna pisarna 01 280 23 00
Družbene dejavnosti  01 280 23 10
Komunalne dejavnosti 01 280 23 12
Gospodarske dejavnosti 01 280 23 08
Kmetijstvo 01 280 23 24
Požarna varnost in zaščita 01 280 23 24
Turizem 01 280 23 18
Finančno-računovodska služba 01 280 23 06
Urbanizem 01 280 23 16
Režijski obrat 01 280 23 14
Medobčinski inšpektorat  01 360 16 24

KD Mokrc vabi na  

zabavno prireditev
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Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana
telefon: 040/561 896, e-pošta: info@ibs.si, www.ibs.si

vpisuje v akreditirani visokošolski strokovni program:

MEDNARODNO POSLOVANJE

Študenti se pri študiju seznanijo s poslovnimi, upravnimi, 
ekološkimi in etičnimi vsebinami ter dosežejo visoko stopnjo 
znanja tujega jezika, pri katerem je poudarek na sproščenem 
komuniciranju in razumevanju. Predavanja so organizirana 
tako, da so kar najbolj prilagojena študentom ob delu: potekajo 
dvakrat tedensko popoldne od 16.30 do 19.45; naenkrat pa je 
na urniku le en predmet. IBS delno ali v celoti prizna študentom 
znanje, pridobljeno na drugih visokih šolah. Diplomo je možno 
pridobiti relativno hitro, ker imamo individualne izpitne roke. Za 
zaposlene v tujini imamo organizirano učinkovito izobraževanje 
na daljavo (izpeljano po modelu Open University). Študij in izpiti 
prek svetovnega spleta so možni tudi za invalide. Naši predavatelji 
imajo habilitacijo ter poučujejo tudi na drugih slovenskih in tujih 
univerzah in visokih šolah, kot so Deakin University, Avstralija, 
Jammu University, Indija, Kauno Kolegija, Litva, Munich Business 
School, Nemčija, Pacific University Hawaii, Savonia University of 
Applied Sciences, Varkaus, Finska, Universita degli studi di Trieste, 
Italija, Universität Klagenfurt, Avstrija, University of Bolzano, Italija 
itd.

Mencingerjeva 7, 1000 Ljubljana
T: 040/561 896, e-pošta:irena.marinko@guest.arnes.si,  

www.leila.si

vpisuje v višješolski strokovni program:

POSLOVNI SEKRETAR

K vpisu vabimo vse, ki želijo pridobiti višjo izobrazbo in naziv 
poslovni sekretar oziroma poslovna sekretarka. Specializirani 
smo za izobraževanje poslovnih sekretarjev, zato vsebine 
pri večini predmetov vsebujejo praktične primere, značilne 
prav za delovna mesta, na katerih delajo poslovni sekretarji. 
Izobraževanje izvajajo predavatelji z univerzitetno izobrazbo, 
magisterijem ali doktoratom, ki imajo izkušnje pri delu v 
gospodarstvu in poučevanju ter uporabljajo sodobne učne 
metode. Študenti imajo možnost, da končajo študij prej kot 
v dveh letih, obstaja pa tudi možnost študija na daljavo. 
Šolnina je med najnižjimi v Sloveniji in vključuje vpisnino, 
učno gradivo, ponavljanje izpitov ter individualne izpite. V šoli 
razvijamo pozitivno vzdušje in veselje do študija. Izobraževanje 
poteka na prijetni lokaciji v centru Ljubljane. S študenti 
delamo individualno. Ne pomenijo nam le številk, ampak ljudi,  
s katerimi imamo pogoste in prijateljske stike.

og
las

no
 sp

or
oč

ilo

Ižanci, imejte izbiro!
Telekomunikacijsko podjetje SISTEM-TV, d. o. o., načr-
tuje izgradnjo širokopasovnega optičnega omrežja na 
območju občine Ig: Ig, Kot, Vrbljene, Strahomer, Mate-
na, Brest, Iška Loka, Tomišelj. Naše podjetje že uspešno 
nudi storitve kabelske televizije, širokopasovnega in-
terneta in IP-telefonije v naselju Zagorica na Igu, Iški, 
Iški vasi ter na Rakitni. Zdaj želimo v sodelovanju z 
Občino Ig zagotoviti novo, sodobnejše optično omrežje 
visokih zmogljivosti s storitvami digitalne TV, interne-
ta in IP-telefonije tudi v preostalih krajih občine. 

Novo omrežje boste lahko uporabljali po ugod-
nih in nižjih cenah kot do zdaj, omogočalo pa bo:
• Širokopasovni internet z najhitrejšim preno-

som podatkov, s hitrostmi do 100 Mb/s.
• Digitalno televizijo z več kot 100 TV- in 

radijskimi programi vseh zvrsti. Tudi v visoki 
ločljivost – HDTV.

• Analogno kabelsko televizijo s 50 TV- in 30 
radijskimi programi.

• IP-telefonijo z brezplačnimi klici znotraj 
omrežja.

• Ponudbo paketov storitev, združeno v tako 
imenovane trojčke.

Radi bi se prepričali, ali za takšne storitve obstaja in-
teres, zato smo v ta namen pripravili anketni list. Če bi 
vas naše storitve zanimale, vas naprošamo, da izpol-
njeni priloženi anketni list oddate:
• v tajništvu Občine Ig
• ali pošljete po pošti na naslov: SISTEM-TV, d. o. o, 

Obala 114, 6320 Portorož 
• ali pošljete po e-pošti na: info@sistem-tv.net. 

Anketne liste nam prosimo vrnite do 28. februarja 
2011. Na podlagi zbranih anketnih listov (ti so infor-
mativne narave in v tej fazi raziskave trga brez kakr-
šnihkoli obveznosti) bomo v mesecu marcu 2011, če 
bomo zbrali zadostno število zainteresiranih 
občanov – vsaj 80 %, pripravili terminski plan izgra-
dnje optičnega telekomunikacijskega omrežja in ga 
predstavili krajanom občine Ig. Predvidena je zemelj-
ska izgradnja kabelskega omrežja.

SISTEM-TV, d. o. o., namerava poskrbeti za izkop, pri-
pravo glavne trase omrežja, polaganje cevi, kablov 
in drugih pasivnih elementov, pri čemer naročnik na 
mikrolokaciji sam poskrbi za izkop oz. pripravo trase 
do priključne točke.

Terminski načrt: Ob pridobitvi zadostnega števila 
zainteresiranih krajanov/naročnikov ter vse potrebne 
dokumentacije in soglasij bi z izgradnjo začeli jeseni 
2011, sicer realno spomladi 2012. O aktualnem doga-
janju vas bomo sproti obveščali v lokalnem časopisu 
Mostiščar in na oglasnih deskah krajevnih skupnosti.

Brez vsakršnih finančnih obveznosti si boste tako za-
gotovili možnost izbire in dostopa do  najmodernejših 
telekomunikacijskih rešitev prihodnosti!

Za vsa morebitna vprašanja, dileme itd., se obrnite na 
Roka Menceja, 051 373 363, 051 654 881 ali na elek-
tronsko pošto: info@sistem-tv.net.

SISTEM-TV, d. o. o.
Portorož, Obala 114, SI-6320 Portorož 

ANKETNI LIST
Spodaj podpisani izražam interes za priklop na širokopasovno telekomu-
nikacijsko (kabelsko) omrežje družbe SISTEM-TV, d. o. o., ki namerava v 
prihodnje izgraditi in ponuditi TK storitve (TV, digitalno TV, internet in 
IP-telefonske storitve) na področju Občine Ig.

IME IN PRIIMEK 

NASLOV 

TELEFON, GSM 

E-POŠTA (če jo imate) 

Zanimam se za (obkroži)

 TV-storitev
 Digitalno TV-storitev 
 Širokopasovni internet
 IP-storitev

 TROJČEK PAKET (TV, IP, internet)

Podpis, datum 

Anketne liste poslati po pošti na naslov: 
SISTEM-TV, d. o. o, Obala 114, Lucija, 6320 Portorož ali  

pustiti na sedežu Občine Ig, uredništvo glasila Mostiščar.
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N ovo!
Zdaj vam v frizerskem salonu Tina ponujamo tudi:
•	 vse	vrste	kozmetičnih	storitev:	nega	obraza	in	

telesa, depilacija, pedikura …
•	 različne	vrste	masaž
•	 savno
•	 ličenje	za	različne	priložnosti
•	 za	vas	smo	pred	poletjem	pripravili	anticelulitni	
program

Ob odprtju stranke obdarimo s popustom!
Da boste od nas odšli urejeni od pet do glave.

Frizerski salon Tina
Tomišelj 1, Ig

041/ 560 925

 
O D D A M O  P R O S T O R  Z A  T R G O V I N O

(lahko tudi za druge namene  – skladišče, pisarno ipd.)

V prostorih Gasilskega doma v Iški vasi oddamo prostor površine 
102 m2 za odprtje trgovine z živili in gospodinjskimi potrebščinami. 
Prostor je pred leti že služil v ta namen. Obsega prodajni prostor, 
ločena skladišča za živila in neživila, WC, centralno ogrevanje, svoj 
električni priključek ter ločena vhoda za kupce in skladišče. Trgovina 
bi pokrivala relativno široko področje kupcev, saj je najbližja tovrstna 
trgovina v centru Iga in Brestu. Način poslovanja (franšiza ipd.) 
prepuščamo zainteresiranim. Franšizo nudita zainteresiranemu 
najemniku trgovca Mercator in Tuš

Vse podrobnejše informacije prejmete na GSM:  
041 721 353 in 041 723 872.

PGD Iška vas 



Salomon d. o. o., Ljubljana, Papirniški trg 17, 1260 Ljubljana Polje

Že v prodaji!

Informacije o naročilih: 
Tel: 01/5880 276
E-pošta: narocnina@salomon.si

Informacije o naročilih: 
Tel: 01/5880 276
E-pošta: narocnina@salomon.si

FRČADA - nadzidek z oknom nad kapom, za katerim je navadno urejen stanovanjski prostor, MINEO, Sal - ameriški igralec, umorjen leta 
1976 v starosti 37 let, NEOMICIN - antibiotik iz skupine aminoglikozidov, RAMAPO - največja globel v Boninskem jarku v Tihem oceanu

k r i ž a n k a
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O b i š č i te  s p l e t n i  p o r t a l  O b č i n e  I g  n a :  w w w.obcina-ig.si .
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AKCIJA!
FOTOKOPIRANJE

ŠPIRALNA VEZAVA

RAZVIJANJE FOTOGRAFIJ

ŠOLSKE POTREBŠČINE

PISARNIŠKI MATERIAL

DARILA

ART & HOBBY

Poklicite na
01 280 23 69

.......... NOVO .......
BREZPLAČNA 

DOSTAVA
PODJETJEM V 

OBČINI IG 
(za nakup v 

vrednosti vsaj 
50 EUR)

POPUST NA KARTUŠE 
HP, EPSON, CANON 
DO 31. 3. 2011.

Margala d. o. o., Banija 4 ,Ig 
(v stavbi Center Ig poleg lekarne)

ANTON  VRHOVEC, Drenov Grič 128, 1360 Vrhnika
Tel.: 01 7551 437, mobitel: 031 637 617, 041 637 617

- naročila na domu
- prevozi
- prevozi za upepelitev
-  postavitev mrliškega odra
- pogrebna oprema
- urejanje umrlih
- izkop jam

- pevci, glasba
- venci, cvetja, sveče
- urejanje grobov
-  urejanje dokumentacije
-  prevozi v pogrebnem  
spremstvu

Pogrebne storitve

• CVETJE
• VENCI
• IKEBANE
• LONČNICE
• DARILA

Košmerl-Mandeljc, s. p.

Trgovski center RAKOVNIK
Dolenjska 43, 1000 Ljubljana
Tel.: (01) 427 33 60
GSM: (041) 33 20 53

Kogar imaš rad, 
nikoli ne umre. 
Le daleč, 
daleč je …

ZAHVALA

V 90. letu starosti je v zimski  
dan zaspal naš dragi mož,  
oči, dedek in pradedek

FELIKS SREčKO MODIC,
Hacinov ata iz Bresta.

Iskrena hvala vsem in vsakemu posebej za izrečena sožalja, 
darovane svete maše, cvetje in sveče. Hvala vsem, ki ste bili 
v težkih trenutkih slovesa v mislih z nami ali pa ste pospremili 
našega najdražjega na njegovi zadnji poti. 

Vsi njegovi

Ko tvoje zaželimo si bližine,
gremo tja, v ta mirni kraj tišine.
Tam srce se tiho zjoče, saj verjeti noče,
da med nami te več ni.

ZAHVALA

Ob zadnjem slovesu dragega očeta, 
dedka, pradedka 

JANEZA ŽUPCA
z Iga

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
vaščanom, prijateljem in znancem za nesebično pomoč, 
izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in svete maše.
Zahvala gospodu župniku Pozdercu za pogrebni obred, gospe 
Silvi Dolinšek za ureditev vežice, gospodu Vrhovcu za pogrebne 
storitve in gospodu Kobalu za poslovilni govor.
Še enkrat hvala vsem, ki ste našega ata pospremili na njegovi 
zadnji poti k njegovemu večnemu počitku.

Njegovi domači
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Na svetu mnogo je poti,
a samo ena vodi tja, kjer boš ti,
po tej poti za teboj pridemo mi vsi.

ZAHVALA
V 55. letu starosti je k Bogu odšel po 
večno plačilo naš dragi mož, oči in dedi 

ANTON PEčJAK
 iz Staj.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
vaščanom za izrečena sožalja in pomoč v teh težkih trenutkih.
Posebno zahvalo izrekamo gospodu župniku Jožetu Pozdercu, 
gospodoma Antonu Koširju in Petru Bogataju ter kaplanu 
Janezu Žirovniku za tako lep obred njegovega slovesa.
Zahvala doktorici Mariji Štefančič Gašperšič ter sestrama 
Sonji in Darji za njihovo velikodušno pomoč v času njegove 
bolezni.
Zahvala gospe Silvi Dolinšek in pogrebnemu zavodu Vrhovec 
za pomoč pri pogrebnih storitvah.
Zahvala cerkvenim pevcem za poslovilne pesmi. Vsem in 
vsakemu posebej velika hvala, ker ste ga v tako velikem številu 
pospremili na zadnji poti, prinesli sveče ter darovali za svete 
maše in dober namen.

Žena Milena,  
sin Toni ter hčerki Bernardka z Robijem in Lidija z družino

ZAHVALA 

Tiha bolečina spremlja spomin  
na nedeljo, 26. 12. 2010, ko je  
prenehalo biti srce naše  
drage žene, mami, babi 

FANI HERAVER 
Škofljiška cesta 5, Ig

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, znancem in 
sosedom za vsa izrečena sožalja, darovano cvetje, sveče. Hvala 
vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti. Hvala gospodu 
Pozdercu za lepo opravljen pogrebni obred in gospe Silvi 
Dolinšek za ureditev vežice. 

Vsi njeni

ZAHVALA

22. 1. 2011 smo se poslovili  
od drage mame, babice in prababice

IVE ŠKRABA
Banija 13, Ig.

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, prijateljem, sosedom in 
znancem za podporo in besede tolažbe, za podarjeno cvetje 
in sveče ter tako številčno spremstvo na njeni zadnji poti.
Hvala gospodu Kobalu za poslovilne besede, dr. Štefančičevi 
za zdravstveno nego, gospe Dolinškovi za ureditev vežice in 
gospodu Vrhovcu za vsa pogrebna opravila.
Hvala vsem in vsakemu posebej.

Vsi njeni

ZAHVALA

Ob smrti mame, tete,  
stare mame in prababice

HELENE ZGONC
iz Iške Loke 1e, Ig.

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem in 
znancem za izrečeno sožalje, darovanje cvetje in sveče. 

Zahvala gre tudi gospodu Vrhovcu za pogrebne storitve, gospe 
Silvi Dolinšek za ureditev vežice in gospodu župniku Pozdercu 
za lepo opravljen pogrebni obred. 

Vsi njeni

Kako prazen je dom, dvorišče,
ko naše oko zaman te išče.
Ni te več na pragu, ni te v hiši,
nihče več tvojega glasu ne sliši.
Nič več tvojega smehljaja,
le trud in delo tvojih pridnih rok ostaja.
Da zaman te čakamo, ne moremo dojeti,
a spomini nate dajejo nam moč živeti.
Hvala za dragocen čas,
ko smo lahko bili s teboj!
Mami, pogrešamo te!

ZAHVALA
ob boleči izgubi naše mamice, žene, babice, sestre

MILENE PROSEN
iz Matene 57, Ig

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem, ki ste jo pospremili na zadnji poti, 
darovali cvetje, sveče, druge darove ter za sveto mašo. Hvala 
za ustno in pisno izrečena sožalja. Iskrena hvala za trud 
zdravnikom, pogrebnemu podjetju Vrhovec, pevcem, gospe 
Dolinšek, kaplanu Janezu Žerovniku in župniku iz Šentvida pri 
Stični Janezu Petku ter vsem, ki ste nam v teh težkih trenutkih 
stali ob strani, še enkrat iskrena hvala.
Hvala vsem, ki ste jo cenili, spoštovali in jo imeli radi.

Žalujoči: vsi njeni najdražji – mož Ivan, sin Marko z družino,  
sin Primož z družino, hčerka Janja ter brat Tone z družino.

O b r a ze c  z a  n a ro č i l o  z a hva l e  n a j d e te  n a 
s p l e t n i  s t r a n i :  w w w.obcina-ig.si .



 Zaledenelo barje se je spremenilo v drsališče.

... in v središču Matene.

Jaslice na prostem so postavili v Vrbljenah ...

Štefanovo na hipodromu Vrbljene

Blagoslov jaslic v Vrbljenah

Konjeniki z zastavami so odprli dogodek. 

Foto: Maruša Švigelj, Kaja Špruk
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Zimska fotoreportaža



KRIMSKI MOÆ PODVODNI MOÆ
ObËina Ig

v soboto, 5. marca 2011,
ob 14. uri na Igu.

Program v šotoru pred Občino Ig:
od 11. do 14. ure  POslIkava Obraza In lumPI 

kOtIček s  PlesnO šOlO zebra

naGraDa za naJlePšO maskO 

od 16. ure dalje veselo rajanje s skupino 

PODkrImskI  falOtJe 

vablJenI!
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